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ROMÂNIA  
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL  
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei Ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  

data de 29.09.2017 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dnul. Jitian Simion care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 295/2017 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
 Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un 
număr de 21 consilieri.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dnul Primar  Dan 
Bobou ţanu  şi dnul Secretar Militon D ănu ţ Lasl ău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, presa locală precum și cei patru reprezentanți sătești aleși respectiv,  
domnul Mladen Cristel reprezentant al satului Hășdat, domnul Fărcaș Constantin reprezentant 
al satului Groș, domnul Avarvarei Dumitru reprezentant al satului Boș și Szabo Dorina 
reprezentant al satului Peștișu Mare. 

 
Dl. Militon D ănu ț Lasl ău:  
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local din 
30.08.2017. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 30.08.2017 a fost semnat de 
către Secretar precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului 
Local.” 
 

Procesele verbale se aprob ă în unanimitate. 
 

 
Dnul. Jitian Simion:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
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Dl. Primar Dan Bobou țanu: 
                      „Propun suplimentarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 25  al ordinii 
de zi, a următoarelor proiecte de hotărâre: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2017 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de 
concesiune nr.308/169/2016, având ca obiect concesionarea terenului în suprafață de 2585 
mp aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara și în administrarea S.C. Parc Industrial 
S.R.L. Hunedoara. 
3. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
33/2016 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare strada 1 Decembrie 
1918, municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările ulterioare. 
4. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
486/2015 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare strada Elisabeta 
Mărgineanu, municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările 
ulterioare. 
5. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
488/2015 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare Piața Libertății, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările ulterioare. 
6. Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile de 
cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Dezvoltare 
Locală, pentru obiectul de investiții “Reabilitare strada 1 Decembrie 1918, municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara”. 
7. Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile de 
cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Dezvoltare 
Locală, pentru obiectivul de investiții “Reabilitare strada Elisabeta Mărgineanu, municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara”. 
8. Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile de 
cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Dezvoltare 
Locală, pentru obiectivul de investiții “Reabilitare Piața Libertății, municipiul Hunedoara, 
județul Hunedoara” 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației tehnico-economice pentru 

obiectivul de investiţie „Branșamente apă în zona Valea Banilor, Pestișu Mare , localitate 
aparținătoare municipiului Hunedoara 

10.   Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului pentru numirile finale nr. 
67561/22.09.2017 al Comisiei de selecție desemnată prin Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 333/2017, convocarea Adunării Generale a Asociaților la 

Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA”  S.R.L. și acordarea unui 
mandat special împuternicitului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la 

Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA”  S.R.L.” 
 

precum și retragerea  de pe ordinea de zi a Proiectului de hotărâre privind aprobarea 
vânzării prin licitație publică a imobilului teren în suprafață de 212 mp, înscris în CF nr. 69014, 
nr. cad. 69014, situat în municipiul Hunedoara, strada 1 Decembrie 1918 nr. 11, aflat în 
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domeniul privat al municipiului Hunedoara precum și a Raportului de evaluare nr. 
1815/11.08.2017 (punctul 4 pe ordinea de zi). 
 

Dnul. Jitian Simion:  
„Supun la vot ordinea de zi modificată. Ordinea de zi se aprobă în unanimitate și 

se va renumerota în mod corespunzător. După punctul 24 (renumerotat) al ordinii de zi se va 
lua o pauză de 20 minute pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de 
specialitate pentru proiectul de hotărâre. 

 Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 
un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, 
în problemele supuse dezbaterilor Consiliului Local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul Local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                 (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept .  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 
mâinii. Supun la vot propunerea menționată. Propunerea se aprobă în unanimitate.” 

 
Dnul. Scurtu Raul:  
”După ordinea de zi veche, la proiectul de hotărâre nr. 23, nu particip la vot.” 
 
Dl. Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Punctul 23, care este 22(după renumerotare). Nu participați nici la vot, nici la 

dezbatere sau doar la vot?” 
 
Dnul. Scurtu Raul:  
”Nu particip la ambele.” 

 
         

La punctul 1 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor 
prezen ți). Proiect de hotărâre privind numirea unei persoane care să țină Registrul de 
evidență a datoriei publice locale  și Registrul de evidenţă a garanţiilor locale al Municipiului 
Hunedoara. 

   
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 
  

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Având în vedere faptul c ă art. 1 din cadrul proiectului de hot ărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul  va fi secret.  
Se ia o pauz ă de 5 minute pentru num ărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de c ătre comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea unei persoane care 

să țină evidența Registrului de evidență a datoriei publice locale și Registrul de evidenţă a 
garanţiilor locale al Municipiului Hunedoara în persoana dnei. Bistrian Adriana Carla Ița, a 
constatat următoarele: 

 
 Dna. Bistrian Adriana Carla Ița a obținut 21 voturi “pentru”       

 
 În urma acestor rezultate, persoana care va ține evidența Registrului de evidență 

a datoriei publice locale și Registrul de evidenţă a garanţiilor locale al Municipiului 
Hunedoara este doamna Bistrian Adriana Carla Ița. 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.2-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.336/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor 

prezen ți).  Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara  în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar, al Clubului 
Copiilor și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
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                 -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
                        Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Având în vedere faptul c ă art. 1 din cadrul proiectului de hot ărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul  va fi secret.  
Se ia o pauz ă de 5 minute pentru num ărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de c ătre comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru vânzarea imobilului teren în suprafață de 212 mp, 
înscris în CF nr. 69014, nr. cad. 69014 situat în municipiul Hunedoara, strada 1 
Decembrie 1918 nr. 11, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat 
următoarele: 
 

Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte, obține 21 voturi “pentru”    
Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru, obține 21 voturi “pentru”    
Pahonțu Cristina – inspector principal – membru, obține 21 voturi “pentru”    
Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru, obține 21 voturi “pentru”     
Palaghiu Doina - inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru, 
obține 21 voturi “pentru”     
                                                  
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 

publice, amintită mai sus,  este următoarea: 
 
Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru; 

                      Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
                      Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru; 

Palaghiu Doina - inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru.  
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea 
imobilului teren în suprafață de 212 mp, înscris în CF nr. 69014, nr. cad. 69014 situat în 
municipiul Hunedoara, strada 1 Decembrie 1918 nr. 11, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara,, a constatat următoarele: 
 

Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă, obține 21 voturi “pentru”   
David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă, 

obține 21 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru rezervă, obține 

21 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                

 
Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă;  
David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 

           Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru rezervă. 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Art.2-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.337/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor 

prezen ți).  Proiect de hotărâre  privind aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice din 
cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Hunedoara si din serviciile publice 
fără personalitate juridica subordonate Consiliului Local al municipiului Hunedoara pentru anul 
2018. 

Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
   

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.338/2017 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 4 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 
în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
închiriere nr. 354/319/23.11.2016, pentru teren în suprafaţă de 2 mp aflat în proprietatea 
Municipiului Hunedoara, situat în incinta Curţii Husarilor – Castelul Corvinilor, în vederea 
amplasării unui automat de băuturi şi produse alimentare. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
                  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.339/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 

în func ţie). Proiect de hotărâre privind acceptarea donației propuse de către Moise Tiberiu 
Ioan având ca obiect terenul în suprafață de 1049 mp, înscris în CF nr. 61925, nr. cadastral 
61925, situat în municipiul Hunedoara, strada Lătureni. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
Dl. Ardelean Daniel Cosmin:  
”Domnule Primar, aș vrea să vă întreb, donația aceasta are ca scop construirea 

drumului public pentru casele de acolo, de pe Lătureni?” 
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Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
”Da.” 
 
Dl. Ardelean Daniel Cosmin:  
”Pentru că este necesar așa ceva, având în vedere că la fiecare ploaie, drumul 

nostru este aproape impracticabil în zonă, din cauza scurgerilor de pe dealul respectiv. Vă 
mulțumesc.” 

 
Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
”Da. Aveți dreptate. Este o situație cu care cetățenii din zonă se confruntă de mai 

mulți ani de zile. Au fost în audiență în cursul acestui an, mi-au explicat situația de acolo și s-a 
găsit această formulă legală, pentru că altfel nu puteam intervenii pe proprietate privată, nu 
puteam cheltui bani publici pe proprietate privată și vă asigur că o să rezolvăm foarte repede. 
Este primul pas pe care îl facem la solicitarea cetățenilor din zona de care ați amintit dvs. 
Mulțumesc.”  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.340/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 

în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui teren în 
suprafaţă de 44 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. Pictor Nicolae Tonitza 
nr.1 colţ cu str. Spiru Haret, în vederea amenajării unei grădini. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Având în vedere faptul c ă art. 4 din cadrul proiectului de hot ărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul  va fi secret.  
Se ia o pauz ă de 5 minute pentru num ărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de c ătre comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui teren în suprafaţă de 44 mp, 
aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. Pictor Nicolae Tonitza nr.1 colţ cu str. Spiru 
Haret, în vederea amenajării unei grădini, a constatat următoarele: 
 
- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte, a obținut 21 voturi “pentru”     
- Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru, a obținut 21 voturi “pentru”     
- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru, a obținut 21 voturi “pentru”     
- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru, a obținut 21 voturi “pentru”     
-Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru, a obținut 21 voturi “pentru”     
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru; 
- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
- Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 

rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea 
unui teren în suprafaţă de 44 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. Pictor 
Nicolae Tonitza nr.1 colţ cu str. Spiru Haret, în vederea amenajării unei grădini, a constatat 
următoarele: 
 

  - Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă, a obținut 21 voturi “pentru”   
             - David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă, a 
obținut 21 voturi “pentru”         
             - Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 
rezervă, a obținut 21 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
Nimu Ioan – şef Birou Investiţii - preşedinte rezervă;  
David Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 
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                       Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventor membru 
rezervă; 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Art.5-8 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.341/2017 se aprob ă în unanimitate.  

 
 

La punctul 7 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 
în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice pentru închirierea 
unor terenuri, în suprafață de 3 mp fiecare, înregistrate în domeniul public al Municipiului 
Hunedoara, în vederea construirii şi amplasării de panouri publicitare cu dimensiunile de 3 x 4 
mp. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                    „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -   Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -   Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -   Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -   Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Având în vedere faptul c ă art. 4 din cadrul proiectului de hot ărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul  va fi secret.  
Se ia o pauz ă de 5 minute pentru num ărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de c ătre comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unor terenuri, în suprafață de 3mp 
fiecare, înregistrate în domeniul public al Municipiului Hunedoara, în vederea construirii şi 
amplasării de panouri publicitare cu dimensiunile de 3 x 4 mp, a constatat următoarele: 
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-   Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte, a obținut 21 voturi “pentru”     
-   Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru, a obținut 21 voturi “pentru”     
-   Buliga Andrei – inspector asistent - membru, a obținut 21 voturi “pentru”     
-   Pahonțu Cristina Marcela – inspector principal – membru, a obținut 21 voturi “pentru”     
-  Bistrian Carla Ița - șef Serviciu Buget, Finanțe, Contabilitate – membru, a obținut 21 voturi 
“pentru”                                 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 

           - Barabaș Ștefan – consilier juridic - membru; 
           - Buliga Andrei – inspector asistent - membru 
 - Pahonțu Cristina Marcela – inspector principal – membru; 
           - Bistrian Carla Ița - șef Serviciu Buget, Finanțe, Contabilitate – membru; 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea 
unor terenuri, în suprafață de 3mp fiecare, înregistrate în domeniul public al Municipiului 
Hunedoara, în vederea construirii şi amplasării de panouri publicitare cu dimensiunile de 3 x 4 
mp, a constatat următoarele: 
 
- Munteanu Ioan – consilier superior - preşedinte rezervă, a obținut 21 voturi “pentru”   
- Moise Dorina – consilier superior – membru rezervă, a obținut 21 voturi “pentru”          
- Nicorici Carmen – inspector de specialitate - membru rezervă, a obținut 21 voturi “pentru”   
- Malea Raul Nicolae – consilier juridic – membru rezervă, a obținut 21 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                           

 
- Munteanu Ioan – consilier superior - preşedinte rezervă;  

           - Moise Dorina – consilier superior – membru rezervă;        
           - Nicorici Carmen – inspector de specialitate - membru rezervă; 
           - Malea Raul Nicolae – consilier juridic – membru rezervă. 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.5-8 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.342/2017 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 8 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 
în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a bunurilor 
rezultate din finalizarea investițiilor „Amenajare Teren de Sport Multifuncțional Minifotbal și 
Handbal” situate în strada Prutului nr.9 și strada Trandafirilor nr.7, către Școala Gimnazială 
nr.1 din municipiul Hunedoara. 

  
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate.  
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.343/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor 

în func ţie).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, B-dul. Dacia , nr.10, bl. B3, sc. B, ap.128. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
                      -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

 -     Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
 -     Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
 -     Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri.  
 
Dnul. B ădin Ion:  
”Domnule președinte, stimați colegi, sunt trei proiecte de vânzare a unor locuințe 

convenabile în Municipiul Hunedoara, am mai avut și alte câteva de când am început mandatul 
de consilier, în unele am fost aprobat, în altele am fost blocat. Vreau să vă spun că le-am 
studiat cu mare atenție și am fost și în teren să văd situația celor trei apartamente, zonele 
unde sunt amplasate, împreună cu colegul meu, dl. consilier Raul Scurtu, zilele trecute am 
vizitat cele trei apartamente. Sigur că de-a lungul anilor, eu lucrând mulți ani în gospodăria 
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comunală, v-am mai spus, cunosc zonele și chiar în ”90, când au început să se vândă 
apartamentele, Statul a dat drumul la vânzare după Revoluție, ca șef al Compartimentului de 
Proiectări, am vândut mii de apartamente la RAIL Hunedoara, către foștii chiriași, actuali 
proprietari. Mi-a sărit în ochi, mai ales primul apartament care se vinde, de pe ordinea de zi, 
ținând cont că el se află într-o zonă foarte bună, este în zona fostului restaurant Bucegi, pe B-
dul. Dacia, este blocul turn. Când am văzut prețul dat de evaluator, am crezut că prima dată 
este vorba despre o garsonieră dar și pentru o garsonieră, mi se părea prețul extrem de mic. 
Este un bloc confort 1, într-o zonă foarte bună a Municipiului Hunedoara. Am fost, l-am vizitat, 
este la etajul 10, este apartament cu o suprafață utilă totală de aproape 49 mp., 29 și ceva 
sunt camerele, plus dependințele. Apartamentul arată foarte bine, fiind renovat de chiriaș. M-
am uitat aseară să văd cu cât mi-am cumpărat apartamentul meu care are cam aceiași 
suprafață în 1990, în urma evaluării care era după niște criterii foarte bine stabilite. 
Apartamentul meu, vă spun, a costat 105.000 lei la acea oră, adică echivalentul unei Dacii și 
jumătate, dacă e să o transformăm în autoturism. Mai mult, vreau să vă spun că în 2007 când 
am vrut să fac un împrumut la WolksBank, pe celebrul CHF, WolksBank-ul mi-a trimis un 
evaluator și mi-a evaluat apartamentul la 93.500 lei ca să iau împrumutul, să girez ca să 
renovez ulterior. De aceea, nu știu, n-o cunosc pe această doamnă evaluator, în general nu-i 
cunosc pe evaluatori. Am întrebat ieri în ședința de Comisie, am văzut și raportul de evaluare 
care este lipsit chiar și de elementarul Releveu, dar nu asta contează, suprafețele sunt trecute 
în contractul de închiriere, vă spun încă o dată, deci prețul este mult, mult sub valoarea a ceea 
ce trebuie să însemne un apartament în zona respectivă și față de cei care au cumpărat, de 
aceea vin în fața dvs și cred că este mai aproape de real, chiar dacă ar trebui undeva mai mult 
față de ce a propus evaluatorul, părerea mea că acest apartament trebuie vândut cu 30.000 
lei.” 

 
Dnul. Filiche Ionel Marius:  
”Așa cum spunea dl. consilier Bădin, înainte de a vota această hotărâre de 

Consiliul Local, aș dori și eu să propun un amendament. Doresc să aduc la cunoștința 
domnului Primar și a colegilor din Consiliul Local câteva aspecte referitoare la Raportul de 
evaluare întocmit de doamna Probsdorfer Mădălina, raport care din punctul meu de vedere 
este întocmit defectuos sau la limita legalității chiar. Așa cum am spus, Miercuri 27.09.2017 
am studiat Raportul de Evaluare din cadrul comisiei de specialitate din care fac parte și în acel 
raport doamna Probsdorfer Mădălina, ne prezenta niște fotografii ale apartamentului care 
urmează a fi vândut. Trei oferte comparabile din piața imobiliară hunedoreană, care spune 
dânsa, că sunt aproximativ similare cu apartamentul care urmează a fi vândut și tot dânsa ne 
spune în acel Raport, câteva detalii despre starea apartamentului și anume că este într-o stare 
cu îmbunătățiri inferioare, că este glet doar pe alocuri, nezugrăvit, fără termopane și așa mai 
departe. După ce am văzut aceste informații, așa cum mare parte din colegii mei știu, eu 
lucrez în domeniul imobiliar, ca și agent imobiliar, așa că am decis să fac o vizită domnului 
Niculescu Nicolae Remus, chiriașul apartamentului situat în Hunedoara, B-dul Dacia, nr.10, 
bl.B3, sc.B,ap.128, deoarece fotografiile făcute de doamna evaluator Probsdorfer Mădălina, nu 
se înțelegeau. Ajuns la fața locului, mama domnului Remus m-a primit în casă și în acel 
moment am constatat că apartamentul nu este acel apartament care ne este prezentat în 
raportul de evaluare și anume că apartamentul avea dotări superioare și nu inferioare cum 
spunea dna evaluator. Avea zugrăveală în lavabil, era gletuit complet, termopane și parchet 
laminat nou. Am adus și câteva fotografii ca să puteți vedea și dvs, cu precizarea că aceste 
îmbunătățiri au fost făcute pe banii chiriașului și nu pe banii Primăriei. Eu doar atrag atenția la 
Raportul de Evaluare întocmit defectuos și aici după cum puteți vedea sunt fotografiile din 
apartamentul care urmează să-l votăm. Să nu mai vorbim de suprafețe, acolo este problemă 
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mare. Trecând mai departe, tot în Raportul de Evaluare găsim comparabilele, unde din punctul 
de vedere al doamnei evaluator, trei camere de cămin din zona Piața Mare, cu suprafețe între 
10 și 12 mp, sunt asemănătoare cu ceea ce vindem noi și anume un apartament cu 2 camere 
în suprafață totală de 49 mp aproximativ, adică suprafață utilă plus dependințe în zona Micro 
4. Am adus și aici câteva fotografii din raportul doamnei Probsdorfer Mădălina, ca să vedeți ce 
comparabile face dânsa. Deci asta spune dânsa că seamănă cu ce vindem noi, 10 mp. Uitați-
vă cum arată aceste camere de cămin(dl. consilier Filiche, prezintă fotografiile, Consiliului 
Local). Nici măcar apartament. Le-am adus pe toate trei, ca să se vadă. Așa spune doamna 
evaluator că se fac rapoartele de evaluare. Cu aceste aspecte aduse la cunoștința domnului 
Primar și a Consiliului Local, propun domnului Primar și aparatului de specialitate, să ia 
măsuri. Ca și amendament, propun să se aprobe vânzarea locuinței convenabile situată în 
Hunedoara, B-dul Dacia, nr.10, bl.B3, sc. B,ap.128, la prețul de 25.000 lei către domnul 
Nicolae Remus Niculescu, actualul chiriaș, pe ideea că eu ca agenție imobiliară, am reușit să 
fac acele tranzacții ținând cont, fără îmbunătățiri, pentru că nu mi-am făcut acele îmbunătățiri, 
am luat în calcul doar suprafața și zona și consider de bun augur că la 25.000 lei este un preț, 
mai bine spus calitate-preț. Mulțumesc.” 

 
Dnul. Secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
”Aș vrea să clarific puțin situația pentru a nu pune într-un con de umbră 

activitatea colegilor de la Fondul Locativ. După cum bine știți, vânzarea locuințelor nu se poate 
face decât în urma unui Raport de Evaluare. Acel evaluator este un evaluator independent 
ANEVAR. Nu îl alege Primăria. Cumpărătorul, este o listă, își alege de acolo. Acel evaluator își 
asumă răspunderea pentru ceea ce face…”  

 
Dnul. Filiche Ionel Marius:  
”Bun. Și dacă noi am descoperit că nu-și face treaba cum trebuie sau este la 

limita legalității, gândiți-vă că suntem mințiți.”  
 
Dnul. Secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
”Eu nu am spus că nu este așa cum afirmați dvs. Este atributul dvs. că constatați, 

dar nu putem intervenii noi ca și funcționari asupra acelui Raport.” 
 
Dnul. Filiche Ionel Marius:  
”Dar nu asupra acelui Raport, ci asupra doamnei evaluator.” 
 
Dnul. Jitian Simion:  
”Vă rog nu purtați dialog.” 
 
Dnul. Secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
”Dacă considerați că este necesar, dvs în calitate de consilier, puteți să faceți 

plângere penală. Sau dacă noi constatăm că sunt fapte de natură penală, ale acelei doamne 
evaluator. N-o cunosc cine este.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
”Mulțumesc. Domnule Primar.” 
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Dnul. Primar Bobou țanu Dan:  
”Doar 30 de secunde. Așa cum a spus domnul Secretar, vorbim de un evaluator 

autorizat ANEVAR, care odată ce își pune semnătura și ștampila, răspunde de acest Raport, 
dar totodată și dvs aveți dreptate, cei doi consilieri care ați atras atenția și i-am și spus dlui 
Bădin înainte de ședință, foarte bine că a făcut această verificare, așa este și normal și putem 
prin amendament să ridicăm prețul dacă Consiliul Local consideră că este necesar. Este 
dreptul dvs. Nu avem voie să-l scădem, dar de ridicat avem voie să-l ridicăm. Eu mă bucur că 
avem și un consilier local care se ocupă de imobiliare și din experiență poate să atragă atenția 
și totodată dl. Bădin care a lucrat atâția ani la RAIL, dar nu este o vină a compartimentului de 
specialitate al Primăriei. Explicația a fost, cred că, bună, cum, cine își pune ștampila, nu 
Primăria face evaluarea. Evident că acolo unde dvs, considerați că lucrurile nu sunt în ordine, 
atrageți atenția, putem merge conform Legii Administrației Locale pe majorarea de preț, sigur 
că da.” 

 
Dnul. Filiche Ionel Marius:  
”Eu nu am precizat că este vina Primăriei sau a Consiliului Local.” 
 
Dnul. Primar Bobou țanu Dan:  
”Da știu, dar am vrut să fie clar pentru toată lumea.” 
 
Dnul. Vlad S ăndel:  
”În mare parte au spus și colegii mei ce am vrut și eu să spun dar aș vrea să mai 

precizez următorul aspect. Documentația care este pusă aici, pentru a o studia noi, niște poze, 
pagini negre din care nu înțelegi nimic, niște oferte de cămin care nu înțeleg cum au ajuns aici. 
Eu consider că este o lipsă de respect față de Consiliu, datorită acestei documentații care a 
fost pusă spre a fi studiată pentru o hotărâre. Nu sunt de acord cu astfel de documentație, să 
apară la consilieri când văd niște pătrate negre. Ce înțelegem noi din asta sau ce înțelege 
cineva din poza asta? Și noi trebuie să luăm niște hotărâri. Aș dori mai mult profesionalism în 
astfel de…” 

 
Dnul. Primar Bobou țanu Dan:  
”Sunt copii, cred că ați observat. Bănuiesc că la Comisie ați cerut originalele.” 
 
Dnul. Vlad S ăndel:  
”Nu contează că este copie, trebuie să se vadă. Deci o copie trebuie să fie 

lizibilă. Poate să fie și a treia copie. Da, propunerea mea ar fi, refacerea documentației 
respective și având în vedere că documentația aceasta cum este precară la primul 
apartament, celelalte nu au nimic acolo. Ori facem documentațiile cum trebuie, când se 
întâlnesc Comisiile să le discutăm în baza a ceva, ori așa după ureche. Mulțumesc.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
”Mulțumesc domnule consilier. Poftiți domnule consilier Bădin.” 
 
Dnul. B ădin Ion:  
”Doar o mică intervenție. Sigur că ar trebui poate, în opinia mea, ca aparatul din 

cadrul Primăriei să agreeze un anumit corp de evaluatori în care totuși avem încredere, pentru 
că hai să fim serioși și domnul Filiche spunea, este impardonabilă. Adică, până la urmă 
evaluarea făcută de acest expert, răspunde dar totuși să evaluezi un apartament, deci încă o 
dată îmbunătățirile sunt făcute de chiriaș că și-a dorit el, dar este vorba de zona unde este 
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amplasat apartamentul și de confortul apartamentului până la urmă. Ca să vin să-i evaluez la 
preț de cameră de cămin, cred că acest evaluator n-ar mai trebui să fie agreat de către 
Primăria Municipiului Hunedoara.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
”Mulțumesc. Domnule Secretar, doriți să mai interveniți?” 
 
Dnul. Secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
”Doar atât că, în celălalt mandat, aveam un evaluator cu care lucram, celălalt 

Consiliu a agreat să dăm toată lista. Deci exista un anumit evaluator cu care lucra Primăria. 
Acum am dat lista, adică eu nu pot, Primăria nu poate să spună, acela da, acela nu, pentru că 
toți au aceleași drepturi.” 

 
Dnul. B ădin Ion:  
”Perfect, dar când vezi că există niște neconcordanțe de genul acesta, grave, 

pentru că dacă, hai să zic, dacă n-aș fi fost eu sau domnul Filiche care are agenție imobiliară 
sau sunt niște treburi care pot să treacă așa, ridicăm mâna și votăm. I-am auzit pe mulți care 
au citit pe site și au spus ”dl. Bădin, spuneți-mi și mie, cumpăr și eu vreo cinci, șase din 
acestea”.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
”Mulțumesc. Au fost făcute amendamente de către doi consilieri. Supun la vot 

amendamentul făcut de domnul consilier Bădin.” 
 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier B ădin Ion, care se 

aprob ă în unanimitate. 
 
Dnul. Jitian Simion:  
”Amendamentul doi, nu se mai supune la vot. Amendamentele au fost făcute la 

Art. 1și 3.”  
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.344/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 10 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Ștrandului , nr. 2, bl. H, sc. B, et. 3, ap. 52. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
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  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
Dl. Bădin Ion:  
”Ținând cont de ceea ce am  hotărât la apartamentul de pe B-dul. Dacia, 

spuneam de cele două apartamente care se află, unul în Micro 6 la limita cu Micro 6 Nord și 
celelalte în Micro 7, pe zona dinspre pădurea Chizid și vizitându-le, cum spuneam, împreună 
cu colegul Raul Scurtu, pe amândouă, văzând și suprafețele care le au și uitându-mă și în 
Raportul de Evaluare și încă o dată, ținând cont de zonele, cele două zone, confortul fiind cam 
același dar mult mai bun confortul în zona Pinilor, propun ca în loc de 16.700 lei, acest 
apartament să fie vândut la prețul de 18.000 lei.” 

 
Dl. Secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
”Deci propuneți, practic, ca și la celălalt proiect, modificarea corespunzătoare 

Art.1.” 
 
Dl. Bădin Ion:  
”Art.1 și Art.3.” 
 
Dnul. Jitian Simion:  
”Mulțumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier B ădin Ion, care se 

aprob ă în unanimitate. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.345/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 11 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Pinilor , nr. 1, bl. 44, sc. B, et. 3, ap. 38. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                        -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
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În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
. 
Dnul. B ădin Ion:  
”Așa cum spuneam, cele două apartamente sunt în zone diferite. Colegii cunosc 

zonele respective. Cel de pe strada Pinilor, se află și el tot la etajul 3, l-am vizitat, un 
apartament în jur, cu dependințe cu tot, după Releveul pe  care l-am văzut, în jur de 40 mp, 
dar ținând cont de amplasarea în cele două zone, propun ca față de 14.600 și ținând cont de 
ce am hotărât pentru apartamentul de pe Ștrandului, acest apartament să-l vindem cu 20.000 
lei.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
”Vă mulțumesc. Art.1 și Art.3, da? Supunem la vot amendamentul.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier B ădin Ion, care se 

aprob ă în unanimitate. 
  

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.346/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 12 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbului de locuințe pentru 
tineri, destinate închirierii între titularii contractelor de închiriere nr.84/04.04.2008 și 
nr.100/04.04.2008, prelungite prin acte adiționale ulterioare. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 

Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
”Nu am nimic de adăugat la această hotărâre, dar vreau să zic ceva vis - a-vis de 

discuțiile despre cele trei hotărâri de Consiliu Local. O să discut cu domnul Secretar pentru a 
constitui o comisie din consilieri, dintre dvs, care să verifice, înaintea de a apărea pe ordinea 
de zi aceste Raporturi de Evaluare și chiar este bine că ați atras atenția asupra acestor 
Raporturi de Evaluare, nu vor mai intra până nu am și semnăturile de la această Comisie, 
dacă putem s-o construim și chiar m-aș bucura să aveți siguranță și inițiativă pentru asemenea 
hotărâri de Consiliu Local. Cu cât sunt mai mulți ochi care verifică, cu atât ne asigurăm cu toții 
că nu avem probleme până la urmă. O să discutăm după ședință, dl. Secretar. Mulțumesc.” 

 
 
  



19 
 

   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate.  
Hotărârea nr.347/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

 La punctul 13 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe de necesitate 
situată în municipiul Hunedoara. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 

 
 Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate.  
Hotărârea nr.348/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 14 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe acordate cu 
chirie din fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara . 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -   Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de juridic - aviz favorabil 
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  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.349/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 15 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 
prezen ți). Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților instituției cu rețea sanitară 
proprie și al administrației publice locale în comisia de concurs/examen respectiv în comisia de 
soluționare a contestațiilor la concurs/examen, pentru ocuparea funcțiilor de Director Medical și 
Director de îngrijiri din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” 
Hunedoara. 
 

Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 

Dl. Secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
”Specificăm că domnul Muzsic a ieșit din sală, sunt doar 20 de consilieri.” 

 
  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Având în vedere faptul c ă art. 1 și 2 din cadrul proiectului de hot ărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauz ă de 5 minute pentru num ărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de c ătre comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
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3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind desemnarea reprezentanților 

instituției cu rețea sanitară proprie și administrației publice locale în comisia de 
concurs/examen pentru ocuparea funcțiilor de Director Medical și Director de  îngrijiri din 
cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a constatat 
următoarele: 

 
- Doamna Gemeniuc Lenuța – Director Executiv – Direcția de Asistență Socială, a obținut 

20 voturi “pentru” 
 

- Doamna Mănăsie Iuliana – Director – U.A.M.S. „Părintele Arsenie Boca”, a obținut 
20voturi “pentru” 

 
- Doamna Sîrb Genica – Director - Centrul Social Multifuncțional Pentru Persoane 

Vârstnice, a obținut 20 voturi “pentru” 
                                                                                

În urma acestor rezultate, reprezentanții instituției cu rețea sanitară proprie și 
administrației publice locale în comisia de concurs/examen pentru ocuparea funcțiilor de 
Director Medical și Director de  îngrijiri din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal 
„Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, sunt următorii: 

 
- Doamna Gemeniuc Lenuța – Director Executiv – Direcția de Asistență Socială; 
- Doamna Mănăsie Iuliana – Director – U.A.M.S. „Părintele Arsenie Boca”; 
- Doamna Sîrb Genica – Director - Centrul Social Multifuncțional Pentru Persoane 

Vârstnice; 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind desemnarea reprezentanților 

instituției cu rețea sanitară proprie și administrației publice locale în comisia de soluționare a 
contestațiilor la concursul/examenul pentru ocuparea funcțiilor de Director Medical și Director 
de îngrijiri din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” 
Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
- Doamna Stîrcescu Laura – Consilier superior – Compartiment venit minim garantat a 

obținut, 20 voturi “pentru” 
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- Doamna Grunițan Adriana – Asistent medical principal – Creșa „Căsuța cu pitici” 
Hunedoara, a obținut 20 voturi “pentru” 

- Doamna David Camelia – Consilier juridic superior - Compartiment  Protecția Și 
Promovarea Drepturilor Copilului, Consultanță Comunitară și Mediere Socială, a obținut 20 
voturi “pentru” 

                                                                                
În urma acestor rezultate, reprezentanții instituției cu rețea sanitară proprie și 

administrației publice locale în comisia de soluționare a contestațiilor la concursul/examenul 
pentru ocuparea funcțiilor de Director Medical și Director de îngrijiri din cadrul comitetului 
director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, sunt următorii: 
 
- Doamna Stîrcescu Laura – Consilier superior – Compartiment venit minim garantat; 
- Doamna Grunițan Adriana – Asistent medical principal – Creșa „Căsuța cu pitici” 

Hunedoara; 
- Doamna David Camelia – Consilier juridic superior - Compartiment  Protecția Și 

Promovarea Drepturilor Copilului, Consultanță Comunitară și Mediere Socială; 
 

Dna. Fărcaș Bianca Magdalena:  
”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți în sală la momentul respectiv, adică 20 de persoane din 21 de 
consilieri.” 

 
Dl. Secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
”De acum este prezent și domnul Muzsic, sunt prezenți 21 de consilieri.”  

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.3-4 se aprob ă în unanimitate.  
Hotărârea nr.350/2017 se aprob ă în unanimitate.  

 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna August 2017. 

 
                     Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil. 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
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Dl. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Domnule Primar, luna trecută am avut un schimb de replici pe această temă și în 

final mi-am exprimat opinia că prea curând n-o să vedem Guvernanța Corporatistă aplicată. A 
mai trecut o lună și din păcate nu mă contraziceți. Sper ca măcar în Octombrie să avem 
aplicabilă Legea Guvernanței Corporatiste pentru societatea de transport. Vă mulțumesc.” 

 
Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
”Este pe ordinea de zi.” 
 
Dnul. Jitian Simion:  
”Pe ordinea de zi suplimentară, este.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-

Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca  Marius, Constantin Ioan, Mure șan 
Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, 
Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Jitian S imion) și 2 voturi ”împotriv ă”(Vlad 
Săndel, Giurgiu Radu Bogdan).”  

Art.1 întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-Luc an 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Mariu s, Constantin Ioan, Mure șan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche 
Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Jitian Simion) și 2 voturi ”împotriv ă”(Vlad S ăndel, 
Giurgiu Radu Bogdan).”  

Art.2 întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-Luc an 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Mariu s, Constantin Ioan, Mure șan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche 
Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Jitian Simion) și 2 voturi ”împotriv ă”(Vlad S ăndel, 
Giurgiu Radu Bogdan).”  

Art.3 întrune ște 20 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-Luc an 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Mariu s, Constantin Ioan, Mure șan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche 
Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Jitian Simion, V lad Săndel) și 1 vot 
”împotriv ă”(Giurgiu Radu Bogdan). 

Hotărârea nr.351/2017 întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, 
Borca-Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin 
Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen,  Jitian Simion) și 2 voturi 
”împotriv ă”(Vlad S ăndel, Giurgiu Radu Bogdan).  
 
 

La punctul 17 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 
în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2017. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
Dl. Bădin Ion:  
 ”N-aș vrea să intervin în rectificarea de buget, dar aș vrea să spun că ieri am 

avut o convorbire cu Dan Colesniuc care administrează bazinul de înot și știți prea bine că s-
au ținut vreo 12 ani consecutiv campionatele naționale de înot în bazinul scurt în Municipiul 
Hunedoara. Anul trecut am participat la o convorbire cu Președinta Federației Române de Înot, 
cu Camelia Potec, campioana olimpică și spunea că în cazul în care nu se vor rezolva câteva 
probleme legate de bazinul de înot, este nevoită să mute aceste campionate naționale la 
Miercurea Ciuc într-o bază sportivă nouă. Sigur că atunci i-am comunicat și dlui Primar, mă 
angajasem personal în numele dânsului, erau niște dotări minimale, este vorba de niște locuri 
suplimentare care trebuiau create pentru sportivi printr-o tribună mobilă care va fi rezolvată pe 
alte considerente, dar de schimbare neapărată a bloc-starturilor și este nevoie ca o reparație, 
de o sumă minimală de 30.000 lei pentru schimbarea celor șase bloc-starturi. Nu trebuie 
făcută o rectificare de buget, s-a discutat și cu partea Economică și probabil Domnul Primar 
printr-o hotărâre a dânsului va putea pe Reparații să schimbăm în timp util aceste șase bloc-
starturi pentru a se putea ține în continuare aceste campionate naționale de înot în bazin scurt 
în Municipiul Hunedoara, spre deosebire, care zic eu a devenit un brand pentru Municipiul 
nostru și este și în ajutorul, știți prea bine a comercianților din Hunedoara pentru că participă 
câteva sute de sportivi cu antrenori și aceste campionate durează vreo patru zile, ei vin cu 
ceva timp înainte, cu vreo săptămână, deci este un lucru bun și cred că această sumă va fi 
aprobată pentru reparațiile bazinului de înot. Mulțumesc.” 

  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.352/2017 se aprob ă în unanimitate.  

 
 

La punctul 18 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a 
unui teren în suprafaţă de 400 mp, aparţinând Municipiul Hunedoara, situat în incinta 
Complexului Michael Klein, în vederea amplasării unui patinoar. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
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                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil  
  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
  

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Având în vedere faptul c ă art. 4 din cadrul proiectului de hot ărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul  va fi secret.  
Se ia o pauz ă de 5 minute pentru num ărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de c ătre comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui teren în suprafaţă de 400 mp, 
aparţinând Municipiul Hunedoara, situat în incinta Complexului Michael Klein, în vederea 
amplasării unui patinoar, a constatat următoarele: 
 

- Ponta Cristina – administrator public - președinte, a obținut 21 voturi “pentru” 
- Buliga Adrian – inspector asistent - membru a obținut 21 voturi “pentru” 
- Bistrian Carla Ița- Șef Serviciu Buget Finanțe, contabilitate - membru a obținut 21  

voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru, a obținut 21  voturi “pentru” 
- Barabaş Stefan - consilier juridic - membru a obținut 21   voturi “pentru” 

                                                    
                         În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru închirierea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – administrator public - președinte 
- Buliga Adrian – inspector asistent - membru 
- Bistrian Carla Ița- Șef Serviciu Buget Finanțe, contabilitate - membru 
- Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
- Barabaş Stefan - consilier juridic - membru; 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezervă 
în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea terenului menţionat mai 
sus, a constatat următoarele: 

 
- Dragotă Iosif – consilier superior - preşedinte de rezervă, a obținut 21 voturi “pentru”   
- Muntean Ioan – consilier superior – membru rezervă, a obținut 21 voturi “pentru”   
- David Camelia – consilier juridic –  membru rezervă, a obținut 21 voturi “pentru”   

 
În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea terenului menţionat mai sus,  este următoarea:   
                                                                                            

       - Dragotă Iosif – consilier superior - preşedinte de rezervă; 
-  Muntean Ioan – consilier superior – membru rezervă 

           -  David Camelia – consilier juridic –  membru rezervă. 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Art.5-8 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.353/2017 se aprob ă în unanimitate.  

 
 

    La punctul 19 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind reorganizarea Muzeului Castelul 
Corvinilor Hunedoara, desființarea Muzeului de Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara și 
încorporarea acestuia în cadrul Muzeului Castelului Corvinilor Hunedoara - instituție cu 
personalitate juridică.   

 
                      Dnul. Jitian Simion:  
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
Dna. Fărcaș Bianca Magdalena:  
”Având în vedere faptul că, în Anexa nr. 2 la proiectul de hotărâre nr.389 din 

22.09.2017, în cadrul secției Patrimoniu Muzeal nu a fost cuprins domnul Tincu Sorin 
muzeograf, care în prezent ocupă temporar funcția de Director în cadrul Muzeului de 
Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara care urmează a fi desființat, se impune 
modificarea Statului de funcții, Anexa nr.2 la proiectul de hotărâre sus menționat, în sensul 
modificării pct. 47, din post vacant în post ocupat de domnul Tincu Sorin muzeograf.” 
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Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Mă bucur să văd hotărârea aceasta, mai ales că anul trecut după alegeri, am 

avut o discuție cu dvs. și n-am putut să vă conving să transformați Muzeul în Muzeu, 
personalitate juridică. Cine a făcut lucrul acesta și v-a convins, a făcut o treabă bună. Chiar vă 
rog să-l ascultați de acum înainte.” 

 
Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
”Și dvs. ați avut un aport.” 
 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Atunci n-am reușit să vă conving. Cine v-a convins acum, a făcut o treabă bună 

și chiar vă rog să-l mai ascultați că este un lucru excelent. Mulțumesc.” 
 
Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
”Durează. Deci chiar am avut o discuție cu dvs și nu numai cu dvs, e adevărat. 

Este până la urmă, o dorință veche, a celor care au condus Castelul, ca să spun așa și eu cred 
că prin acest proiect de hotărâre, vom reuși să dăm și o mai mare vizibilitate Castelului, iar 
ceea ce discutam noi doi atunci, un preț unic, vedeți că și asta a fost inclus în proiectul de 
hotărâre, practic cei care vor conduce Castelul vor trebui să prezinte un program de 
management foarte bun, care să ducă la creșterea numărului de vizitatori și totodată la 
îmbunătățirea acelor servicii de vizitare care le avem în tot ceea ce înseamnă ansamblul 
arhitectural Castelul Corvinilor.”   
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Se supune la vot amendamentul doamnei consilier F ărcaș Bianca 

Magdalena, care se aprob ă în unanimitate.   
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.354/2017 se aprob ă în unanimitate.  

 
 

La punctul 20 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării publicului şi a 
planului urbanistic de detaliu - Strămutare biserică cu hramul „Sf. Cuv. Paraschiva” din satul 
Baştea, com. Lăpugiu de Jos şi realizare împrejmuire, în localitatea Hunedoara, strada 
Mureşului f.n., judeţul Hunedoara. 

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 
Titlul hot ărârii întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-

Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca  Marius, Constantin Ioan, Mure șan 
Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, 
Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Jitian S imion) și 2 voturi ”ab ținere”(Vlad 
Săndel, Giurgiu Radu Bogdan).”  

Art.1 întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-Luc an 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Mariu s, Constantin Ioan, Mure șan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche 
Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Jitian Simion) și 2 voturi ” ab ținere”(Vlad S ăndel, 
Giurgiu Radu Bogdan).”  

Art.2 întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-Luc an 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Mariu s, Constantin Ioan, Mure șan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche 
Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Jitian Simion) și 2 voturi ” ab ținere””(Vlad S ăndel, 
Giurgiu Radu Bogdan).”  

Art.3 întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-Luc an 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Mariu s, Constantin Ioan, Mure șan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche 
Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Jitian Simion, V lad Săndel) și 2 voturi 
”ab ținere”(Giurgiu Radu Bogdan, Vlad S ăndel).”  

Art.4 întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-Luc an 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Mariu s, Constantin Ioan, Mure șan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche 
Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Jitian Simion, V lad Săndel) și 2 voturi 
”ab ținere”(Giurgiu Radu Bogdan, Vlad S ăndel).” 

Art.5 întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-Luc an 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Mariu s, Constantin Ioan, Mure șan Vasile, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin Nicolae, Filiche 
Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Jitian Simion, V lad Săndel) și 2 voturi 
”ab ținere”(Giurgiu Radu Bogdan, Vlad S ăndel).” 

Hotărârea nr.355/2017 întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, 
Borca-Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin 
Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen,  Jitian Simion) și 2 voturi 
”ab ținere”(Vlad S ăndel, Giurgiu Radu Bogdan).” 
 
 

La punctul 21 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 
prezen ți). Proiect de hotărâre privind aprobarea criteriilor de evaluare a performanțelor 
profesionale individuale pentru personalul cu funcții de conducere și cu funcții de execuție din 
cadrul Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara.  

 
Dnul. Jitian Simion:  

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.356/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se  adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  transmiterii dreptului de 
concesiune  asupra terenului  în suprafaţă de 75 mp, proprietate privată a municipiului 
Hunedoara, situat în  Hunedoara B-dul. Dacia, nr. 14B, înscris în CF Hunedoara nr. 61255, nr. 
topo 2170/215/A, aferent spațiului comercial, către Scurtu Raul Florin și Scurtu Anca-Elena, 
actualii proprietari ai spaţiului comercial cumpărat de la S.C. Sara Abcom SRL Hunedoara.   

 

Președintele de ședin ță: 
                      „A fost prezentată o situație de conflict de interese, din partea domnului Scurtu. 
Mai sunt și alte situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu mai sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Având în vedere faptul c ă domnul consilier Scurtu Raul se ab ține de la vot, 

vor vota doar 20 de consilieri. 
 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.357/2017 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 23 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind abrogarea Hotărârii Consiliului Local nr. 142/2017 pentru 
aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza studiu de fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici, pentru obiectivul de investiţii  “Extinderea sistemului de iluminat public în 
Peștișu Mare pe DJ 687, până la limita administrativ teritorială cu Municipiul Deva, Municipiul 
Hunedoara”. 

 
Președintele de ședin ță: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
Dl. Bădin Ion:  
”Aș vrea numai o scurtă observație și mă refer aici la compartimentele de 

specialitate din cadrul Primăriei pentru că am votat acea Hotărâre nr.142 din 2017, acum o 
abrogăm, sigur că ar trebui mai multă atenție în momentul în care, acum ni se spune că nu se 
mai poate face iluminatul pe partea dreaptă spre sensul de mers spre Deva, datorită unor 
inconveniențe lucrării subterane care este acolo, deci aș vrea mai multă atenție din partea 
compartimentelor de specialitate când fac acele note de fundamentare. Mulțumesc.” 

 
Dl. Vlad S ăndel:  
”Vroiam să spun același lucru care l-a spus și domnul Bădin, a punctat foarte 

bine. Acel obiectiv de pe partea dreaptă și lucrările nu sunt de ieri, de astăzi, sunt de ani de 
zile, deci se putea vedea de la prima mână, să zic așa, că nu se poate acolo. Aș ruga pe viitor 
să se cerceteze mai atent astfel de lucrări. Mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.358/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
446/2015 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare strada Turnătorului, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările ulterioare. 
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Președintele de ședin ță: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.359/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2017 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Președintele de ședin ță: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-13 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.360/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se  adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la 
contractul de concesiune nr.308/169/2016, având ca obiect concesionarea terenului în 
suprafață de 2585 mp aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara și în administrarea 
S.C. Parc Industrial S.R.L. Hunedoara. 
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Președintele de ședin ță: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.361/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
33/2016 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare strada 1 Decembrie 
1918, municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Președintele de ședin ță: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.362/2017 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 28 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
486/2015 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare strada Elisabeta 
Mărgineanu, municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările 
ulterioare. 

 
Președintele de ședin ță: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.363/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
488/2015 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare Piața Libertății, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Președintele de ședin ță: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.364/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile 
de cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Dezvoltare 
Locală,  pentru obiectul de investiții “Reabilitare strada 1 Decembrie 1918, municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara”. 
 

Președintele de ședin ță: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.365/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile 
de cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Dezvoltare 
Locală, pentru obiectivul de investiții “Reabilitare strada Elisabeta Mărgineanu, municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara”. 

 
Președintele de ședin ță: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.366/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile 
de cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Dezvoltare 
Locală, pentru obiectivul de investiții “Reabilitare Piața Libertății, municipiul Hunedoara, 
județul Hunedoara”. 

 
Președintele de ședin ță: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.367/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 33 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 

în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației tehnico-economice pentru 
obiectivul de investiţie „Branșamente apă în zona Valea Banilor, Pestișu Mare , localitate 
aparținătoare municipiului Hunedoara”. 

 
Președintele de ședin ță: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
  

Nu voteaz ă și nu particip ă la dezbateri, domnul consilier Palc ău Ciprian. 
 
Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
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   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Având în vedere faptul c ă domnul consilier Palc ău Ciprian se ab ține de la 

vot, vor vota doar 20 de consilieri. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.368/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 34 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului pentru numirile finale nr. 
67561/22.09.2017 al Comisiei de selecție desemnată prin Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 333/2017, convocarea Adunării Generale a Asociaților la 

Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA”  S.R.L. și acordarea unui 
mandat special împuternicitului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la 

Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA”  S.R.L.” 
 
Președintele de ședin ță: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen:  
”Nu vreau să spun decât că această hotărâre care o avem în față, din păcate 

este puțin confuză și vă spun și din ce cauză este confuză. Este confuză pentru că la Anexa 2, 
vedem că începem cu societatea SC. Parc Industrial SRL. Continuăm mai jos cu SC. 
PrimTransprest Hunedoara SRL. Capital social de 700.000 lei. Spune ”Municipiul Hunedoara, 
prin societatea SC Parc Industrial SRL”, totuși noi la ce societate ne referim acum, la 
PrimTransprest, la Parc Industrial? Este menționat domnul Klusch.” 

 
Dl. Secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
”Societatea PrimTransprest a avut ca asociat pe Corvina, Corvina a fost absolvită 

de Parc Industrial și are ca asociat Parcul Industrial. Discutăm despre asociați în societatea 
PrimTransprest, unde este Municipiul Hunedoara și societatea Parc Industrial.” 
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Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
”Sunt doi asociați.” 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen:  
”Atât. Mulțumesc.” 
 
Dl. Primar Bobou țanu Dan:  
”Nu trebuie să ne oprim aici. Următorul pas este transformarea societății din 

forma aceasta juridică cu doi asociați, în asociat unic, pentru că vom avea nevoie de societate 
cu asociat unic pe fonduri europene, altfel nu putem să accesăm banii europeni.” 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen:  
”Corect. Era o neclaritate. Mulțumesc.” 
 
Dl. Primar Bobou țanu:  
”Mulțumesc și eu.” 
 
Dl. Secretar Lasl ău Militon D ănu ț: 
”Specific că nu s-a putut face acum cu asociat unic, întrucât avem o societate, 

Salub care este cu asociat unic și nici o clipă nu ai voie să ai două societăți cu asociat unic. 
Trebuie să facem o modificare la Salub și abia apoi putem face modificările aici.” 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen:  
”Da, corect. Așa este, aveți dreptate. Vă mulțumesc domnule Secretar.” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan:  
”În urma discuției purtate în cele 20 de minute, cu domnul Secretar, am înțeles că 

în luna Noiembrie vom primi și planul de management aferent societății Prim Transprest. Aș 
dori să atrag atenția de pe acum, că planul de management, are două componente. Una, prin 
care se prezintă dezvoltarea societății, în care vorbim despre termene, vorbim despre 
persoane, vorbim despre surse, foarte clar, bine stabilite. Da? Deci nu vom face, vom drege, 
vom accesa. Da? Se spune și la ce termen, cine va fi responsabil, care vor fi sumele și care va 
fi automat rezultatul respectivei atrageri de, să zic, mașini noi, în dezvoltarea transportului local 
și în beneficiul populației, iar doi, va fi partea de indicatori. Indicatorii nu sunt profesionalism, 
amabilitate, flexibilitate. Indicatorul presupune să se cuantifice foarte exact care este rezultatul 
muncii respectivei persoane, a administratorului, a directorului executiv și dacă el s-a încadrat 
în bugetele și în așteptările celor care au votat planul de management. Deci va trebui să 
specificăm foarte clar, științific chiar pe formule, care sunt indicatorii, fiindcă în funcție de 
indicatori persoanele respective vor fi remunerate, vor rămâne la conducerea societății și vor 
realiza către populație, către oraș, servicii de calitate. Vom avea indicatori cantitativi, indicatori 
calitativi. Am trimis 115 pagini, de altfel, în luna Ianuarie, dacă nu mă înșel, la dna. Mornea, pe 
tema aceasta o lucrare complexă, în care să se prezinte exact, cum ar trebui să fie un 
indicator la o asemenea societate. Aceasta este așteptarea, ca să nu avem atunci discuții, să 
nu facem o ședință prelungită în luna Noiembrie, când vom analiza planul de management. 
Mulțumesc.”   

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.369/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul  35 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 

prezen ți). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.10.2017 – 30.11.2017. 

 
Președintele de ședin ță: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
   -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
Dl. Mureșan Vasile:  
”Propun pe domnul consilier Leanca Marius, în funcția de președinte de ședință 

pentru perioada 01.10.2017-30.11.2017.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprob ă în unanimitate. 
Hotărârea nr.370/2017 se aprob ă în unanimitate. 

 
36. Prezentarea adresei Sindicatului Național Solidaritatea al Metalurgiștilor din 

România (SNSMR) nr. 6/2/28.08.2017, înregistrată la Primăria municipiului Hunedoara sub nr. 
60669/28.08.2017. 

 
37. Diverse 
 
Dnul. Jitian Simion:  

            ”Domnilor consilieri, înscrieri la cuvânt: domnul consilier Ilea, domnul consilier 
Muzsic, domnul consilier Giurgiu, domnul consilier Vlad și la început de ședință au fost înscriși 
la cuvânt din partea delegaților sătești de la Răcaștie, Hășdat și dl. Mititelu. Poftiți domnilor 
consilieri aveți cuvântul.” 
  

    Dl. Ilea Sorin:  
               ”Mulțumesc domnule președinte. O problemă foarte scurtă, vroiam să atrag  
atenția colegilor din Primărie că pe drumul județean 687, sens de mers dinspre Sântuhalm 
spre Hunedoara de la poarta Oțelăriei înspre Cerna, podul de pe Cerna și pe stânga și pe 
dreapta sunt plopi aproape uscați, care pun în pericol circulația, atât pe carosabil cât si pe 
trotuar. Spre bucuria mea,  felicit pe aceasta cale Primăria, am observat că deja s-au 
autosesizat, pe partea dreaptă în sensul de mers de care vorbeam s-au tăiat plopii, au rămas 
doar cei de pe partea stângă, sper să se rezolve și problema aceasta. 
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Și ca o mică sugestie, in ceea ce priveste lista celor de la ANEVAR, vreau să vă spun doar că 
în societatea din care fac parte, cei care aprovizioneaza cu fel de fel de materiale societatea, 
sunt la început de an trecuți pe o listă, fără nici un fel de restricție, dar, sunt analizați 
permanent și pe măsură ce nu se achită de sarcinile care le stabilesc cu societatea sunt trecuți 
pe o listă neagră, o așa zisă listă neagră. Nu stiu daca se poate, dar sugerez, dacă se poate 
aceasta chestie și pentru cei de la ANEVAR, cei care fac aceste evaluări, să fie trecuți fără nici 
un fel de probleme pe listă, dar dacă mai constatăm asemenea situații ca cea de astăzi, dacă 
se poate să fie trecuți pe acea listă neagră, ca să nu mai poată să facă astfel de evaluări. 
Mulțumesc.” 
 

Dnul. secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
”Da, vom ține cont de cele spuse de dumneavoastră. Precizez că e pentru prima 

dată când lucrăm cu acești evaluatori, iși aleg oamenii de pe listă, nu știm deocamdată. 
 

 Dnul. Jitian Simion:  
  ”Da, mulțumesc. Domnul consilier Muzsic aveți cuvântul” 
 

  Dnul. Muzsic Robert Eugen:  
  ”Da, multumesc. Vreau să revin în atenția Consiliului Local cu o problemă cu 
care ne-am mai confruntat, acele capace de canalizare care au fost lăsate sub nivelul stratului 
de asfalt când s-au făcut asfaltările. Stiu că au fost și au început și s-au făcut anumite reparații, 
unele au fost aduse la nivelul care trebuia, dar mai sunt capace de canal pe Bulevardul Dacia, 
vis - a - vis de Profi, de magazinul Profi, unde chiar arată foarte rău și sunt un pericol pentru 
șoferii care circulă în acea zonă. Sunt convins că se vor lua măsuri și se va remedia această 
situație. A doua problemă care vreau să o ridic și de fapt vreau să pun o întrebare legat de o 
solicitare a părinților de la grupele de copii care practica fotbal la Școala de fotbal Văetuș și 
solicitarea lor de a juca meciurile din campionat,  deci meciurile oficiale pe stadionul Corvinul, 
pentru că sunt niște copii care se pot accidenta pe celelalte terenuri care nu sunt, să spunem 
așa chiar foarte, foarte bune. Este o solicitare din partea părinților care au copiii la această 
grupă de fotbal și rugămintea mea este că dacă se poate face ceva  in sprijinul lor ar fi foarte 
bine să îi ajutăm, pentru că este importantă această mișcare sportivă, știu ca noi avem un club 
sportiv al nostru, dar să încurajăm și pe toți cei care fac un sport in Municipiul Hunedoara, iar 
acești copii chiar consider din punctul meu de vedere că nu cred că ar strica foarte mult terenul 
dacă meciurile oficiale le-ar disputa pe acest stadion. Mulțumesc mult.” 
 

 

Dnul. Jitian Simion:  
  ”Mulțumesc. Domnule Primar?” 
 

 

  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Da, asta a fost o observație cu capacele de canal într-adevăr din mandatul 
trecut, ne aducem aminte, că toți spuneam și i-am rugat pe cei de la Apa Prod să încerce să 
intervină, din păcate, la momentul respectiv proiectul nu avea prevăzut în lucrările care se fac 
si așa ceva, pe rând începem să le punem la punct. Oricum în proiectele noi lucrurile acestea 
le-am prins, inclusiv refacerile cu pământ ale zonelor dintre stradă și trotuar, acele scuaruri, 
iarăși ne-am asigurat că sunt prinse în proiectare, dacă plătim măcar să știm pentru ce plătim. 
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În legătură cu solicitarea de fotbal am trimis-o către clubul sportiv care se află în subordinea 
Primăriei, sigur trebuie să găsească cadrul legal pentru că este vorba de o asociație care vrea 
să joace acolo și probabil trebuie găsită formula legală.” 
 

 

   
Dnul. Muzsic Robert Eugen:  

  ”Da exact, formula legala dar să...” 
   
  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”În momentul în care aprobi ceva trebuie să aprobi pe hârtie, și trebuie să vezi, 
bun, tu ai baza sportivă în administrare, dacă cineva vine, care este forma, nu de joc, forma de 
plată. Din câte știu eu solicitarea nu a fost făcută cu respectarea normelor legale, deci eu sunt 
de acord, deci pornesc de la premiza, ca ordonator de credit, că sunt de acord dar când 
directorul clubului CS Hunedoara cu personalitate juridică aflată în subordinea Consiliului 
Local își pune viza mai departe, el trebuie să fundamenteze acea aprobare pe care trebuie să 
o dea, dacă are cadru legal și dacă are cadru legal care e acela, altceva nu există nici un 
impediment și o să-l și întreb, o să-l chem să vă explice.”  
 

  Dnul. Muzsic Robert Eugen:  
  ”Mulțumesc  domnule Primar.” 
   
  Dnul. Scurtu Raul:  
  ” Două cuvinte vreau să spun și eu. Pe acel teren sunt anumite ore de joc pe 
care se pot desfășura ... 
 

 Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Da, conform unui program, corect” 
            

 Dnul. Scurtu Raul:  
  ”Am înțeles, dar grupele de la copii și juniori nu joacă pe acel teren, de la CS 
Hunedoara ca să știți domnule Muzsic, deci nu știu dacă putem lăsa, stricăm terenul, cred ca îl 
stricăm de tot, deci copii de grupele de copii si juniori nu joacă acolo, deocamdată. 
 
  Dnul. Muzsic Robert Eugen:  
  ”Dl. Scurtu, eu sunt de acord cu dumneavoastră ce spuneți, dar eu cred că 
putem găsi o soluție ca să joace și acești copii, pentru că pe terenul de fotbal, terenul mare eu 
am văzut personal, de multe ori, când jucau alte grupe și o să vă spun.” 
 

 Dnul. Scurtu Raul:  
  ”Nu cred, nu cred.” 
 

   Dnul. Jitian Simion:  
  ”Da, mulțumesc domnilor consilieri”. 
 

Dnul. Jitian Simion  
„Domnule consilier Giurgiu, aveți cuvântul.” 
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Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Mulțumesc. O să am rugămintea dacă se poate, atunci când am să fac și 

solicitarea să se pună niște imagini. E în regulă?” 
 

Dnul. Jitian Simion  
„Da” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Vă mulțumesc. Precum spuneam și în ședința precedentă este momentul ca 

Primăria să conceapă strategia turistică aferentă anului 2018 și dotarea punctelor cheie cu 
cele necesare pentru a veni în așteptarea nevoilor viitorilor turiști. Pentru aceasta propun 
achiziționarea de biciclete simple sau cu locuri multiple precum în imaginile afișate, biciclete ce 
pot fi oferite diverșilor clienți hunedoreni sau turiști la fiecare hotel sau centru turistic cum ar fi 
Castelul, Grădina Zoologică, Complexul Corvina, Centrul de Informare Turistică, Primăria, alte 
obiective istorice și așa mai departe. Propun ca fiecare bicicletă să dispună și de o hartă cu 
traseele și obiectivele turistice din oraș. După cum vedeți ele sunt destul de colorate, sunt 
atractive, s-ar bucura și hunedorenii și copiii să fie plimbați cu ele. Dacă am avea și o hartă cu 
toate obiectivele turistice în care turistul să-și dea seama cum ajunge de la Castel la Grădină, 
la Muzeul Pașilor României din Comunism către Democrație, ar fi un real succes. Sunt convins 
că am avea un succes. Ele(bicicletele) sunt și multiple, după cum vedeți, să încapă grupuri.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Domnule Giurgiu, permiteți o completare?” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Chiar vă rog.” 
 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Pentru un coleg de al dvs. Mă iertați, să nu vă supărați, dar chiar am gândit 

asta.” 
 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Domnule primar dvs sunteți un medium, întotdeauna ați gândit-o înainte și pe 

cuvânt pe următorii patru ani de zile, nu mai facem nimic, dvs. ați gândit-o deja.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Planul de mobilitate urban care va fi votat in Consiliul Local, inclusiv strategia 

pentru dezvoltarea transportului în comun cu acele autobuze despre care vorbeam noi, are 
prevăzut așa ceva. La caleștile acelea, nu. O să le luăm în considerare, sigur că da.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Mă bucur foarte mult, v-am spus, dacă, o să vedeți la un alt punct în care 

vorbesc despre premonițiile acestea.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Am și eu poze dacă știam că ați vorbit cu angajatul Primăriei să ne faceți o 

surpriză vă dădeam și eu pozele mele ca să vadă.” 
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Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Da cum să nu, chiar vă rugăm. Înseamnă că nu a funcționat globul de sticlă cum 

trebuie că nu ați știut acum să veniți cu ele. Bine, vă mulțumesc. Pentru strada Avram Iancu 
acum, tot niște poze dacă se poate, de fapt e un filmuleț făcut. Pe strada Avram Iancu este o 
parcare auto executată de către…” 
 

Dnul. Jitian Simion:  
„Nu se poate deschide fișierul.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Nu se poate deschide? Atunci îmi pare rău, va trebui să mă credeți pe cuvânt. E 

o parcare executată la sfârșitul anilor  90. Spațiul rezervat pentru acest loc este finalizat doar 
cu criblură, prin urmare mereu sunt gropi, iar după ploaie sau zăpadă ori la îngheț parcarea 
devine inutilizabilă. Așa că vă propun transformarea ei conform standardelor actuale, mai ales 
că ea deservește vreo trei blocuri. În altă ordine de idei, menționez că este nevoie de reabilitat 
și trotuarele de acces către blocurile din zonă.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Permiteți și aici?” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Da, vă rog chiar.” 

 
Dnul. Jitian Simion:   
„Poftiți domnule Primar.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Dar ați aprobat acordul cadru doi, acordul cadru doi este deja în evaluare la 

ANAP și evident că odată cu finalizarea evaluării și finalizarea licitației care se va încheia 
undeva în luna noiembrie, vom ști anul viitor când va apărea pe masă, subsecventul numărul 1 
din acordul cadrul 2,  care cartiere, aglomerări urbane vor fi asfaltate. Iar în Traian Vuia, ca să 
nu lăsăm lucrurile totuși la modul la care pozele dvs. arată, dar sunt mai vechi pozele, noi am 
început deja plombările.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Nu, nu, sunt noi. Sunt filmate alaltăieri. Alaltăieri sunt filmate.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Am început plombările.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„V-am spus, un medium sunteți. Deci pe cuvânt, nu știu de unde vine, de la PNL 

de la PSD.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Mai greșim și noi. De aceea spunea Sorin Ilea de copaci. Am început înainte de 

a-mi transmite gândul lui dar știu ce gândește și de aceea.” 
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Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Bun, gândim la fel, reușim împreună. Ok, haideți să mergem la punctul trei. 

Ținând cont de ceea ce se întâmplă în oraș, legat de modul în care se aruncă gunoaiele,  vă 
propun crearea de către Primărie, prin intermediul Salub-ului, al unui depozit în care cetățenii 
ce doresc să scape de aparatura electrocasnică funcțională, precum și de mobilierul aflat în 
stare bună, să le poată depozita acolo, iar cetățenii ce doresc să beneficieze de ele să le 
poată lua gratis. Propun ca Salub-ul să fie gestionarul spațiului, astfel încât să nu fie nevoie de 
a crea o nouă structură ce să deservească acest obiectiv. Oamenii pot fi anunțați să-și ducă 
aparatele și mobilierul acolo, în cazul în care firma nu poate executa ea însăși acțiunea, ceea 
ce ar fi ideal. Iar cei interesați, la fel, pot veni să și le ridice. Ar fi vorba de un serviciu gratuit, 
adresat comunității și care vine în sprijinul rezolvării problemei depozitării mobilierului încă bun 
și aparaturii electrocasnice funcționale, astfel încât punctele de colectare a gunoiului să nu mai 
fie sufocate de mobile și de electrocasnice.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Legea există, dar o știați, nu? Există, electrocasnice există.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Bun și de mobilier?” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Mobilierul pe care îl vedem noi aruncat pe lângă punctele de colectare a 

gunoiului, nu cred că cineva l-ar lua de acolo și l-ar băga în casă, că vorbim numai de mobilier 
dezafectat.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Eu am văzut un mobilier bun, domnule Primar, care a fost dezafectat în 

următoarele zece minute.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Nu știu ce să zic. Deci, ideea este bună, problema este cine suportă costurile. 

Pentru că asta cu costuri gratuite la o societate pe care tot noi o judecăm, la parametrii 
respectivi, este mai dificil. Dar o să studiem. Și mie mi-ar conveni să existe un loc în care se 
depozitează dacă ar exista mobilier bun, eu nu am văzut. Dacă ați văzut dvs. mobilier bun pe 
care cineva îl aruncă și l-ar dori altcineva, de regulă în Hunedoara se aruncă mobilier  vechi și 
se cumpără mobilier nou. Dar o să discut cu societatea de salubritate problema asta cu 
mobilierul.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Ok. Vă mulțumesc.” 

 
Dnul. Muresan Vasile  
„D-le primar, mă scuzați” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„La aceeași temă?” 

 
Dnul. Muresan Vasile  
„La aceeași temă, da.” 
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Dnul. Jitian Simion:  
„Da, poftiți.” 

 
Dnul. Muresan Vasile  
„În țările dezvoltate se face pe site-ul Primăriei  sau un alt loc, unde se întâlnește 

cererea și oferta, unor astfel de… de ce să mai faceți depozit?  Online să se întâlnească.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„A, da. Da, am înțeles ideea. Exact, ca și dincolo,  într-adevăr. De aceea au 

apărut magazinele  second-hand de mobilă, nu?” 
 

Dnul. Muresan Vasile  
„Pe internet se pun second-hand-urile și așa mai departe și cei care își doresc…” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Da, aveți dreptate pentru că altfel un spațiu de depozitare trebuie să îl și întreții, 

trebuie oameni, sunt anumite costuri, o hală, că nu îl poți lăsa sub cerul liber.” 
 

Dnul. Jitian Simion:  
„Da, la același subiect, domnul consilier Kofity.” 

 
Dl. Kofity Zoltan:  
„La același subiect sunt de acord cu domnul profesor Mureșan, sunt și pe 

Facebook mai multe grupuri, îmi cer scuze, Mureșan. Sunt deja mai multe grupuri pe 
Facebook unde se schimbă și se donează și se oferă cu titlu gratuit sau, mă rog doar pentru a 
scăpa de ele, pentru a nu fi îngreunate, transportul de exemplu de către bătrânii care vor să îl 
schimbe, îl donează și vine omul. Într-adevăr ar fi o cheltuială.” 
 

Dnul. Jitian Simion:  
„Mulțumesc, domnule consilier. Domnule consilier Giurgiu continuați, vă rog.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Bun, acum la punctul patru. Domnule Primar, mă bucur să văd cum o postare de 

a mea a declanșat o adevărată revoluție pe stradă și scuarurile cu zonă verde sunt refăcute. 
După cum mereu am precizat, nu contează de unde vine ideea ci doar să fie pusă în aplicare. 
Prin urmare chiar vă rog a-mi monitoriza pe mai departe pagina, astfel încât lucrurile bune să 
se întâmple și în acest oraș. Îmi aduc aminte de domnul Grigoraș care odată a spus că este 
Cerna colmatată și am promis că mergem a doua zi cu voluntari. Și a doua zi a spus domnul 
Grigoraș că nu mai este nevoie, a intervenit Primăria și că îi mulțumește celui care 
monitorizează pagina. E bine ceea ce faceți, continuați vă rog, ideile bune o să le dau pe mai 
departe.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Vă asigur că avem o echipă de comunicare bună, se poate și mai bine, evident 

și monitorizăm tot ceea ce dorește cetățeanul. Este și normal să fie așa. Nu e vorba de a ne 
aroga niște merite, dar pe partea cealaltă informările dânșilor sunt foarte bune. Asta nu 
înseamnă că acest colectiv al Primăriei stă degeaba. Practic există câte un responsabil din 
Primărie pentru fiecare zonă din Municipiul Hunedoara, am și făcut zonele mai mici, nu doar 
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pe cartierul Micro 1 de exemplu, un singur om. Nu, în cartierul Micro 1 sunt doi oameni. În 
orice caz suntem undeva în jur de 12-14 oameni de la Direcția Tehnică plus consilierii mei care 
se duc pe teren în fiecare zi. Aceea idee cu mașina care strânge tot ce ni se semnalează de 
pe domeniul public, bolovani, crengi uscate, repară semne de circulație, repară bănci, în 
fiecare zi face un traseu de minim două ore prin oraș. Este o idee pe care am preluat-o, 
recunosc, de la Primarul din Simeria, care îmi spunea că, uite, așa poți să ai sub control 
zonele orașului. Și dvs. dacă ați semnalat un lucru pe Facebook și m-ati rugat să decolmatez 
un canal cum ați găsit acolo unde ați făcut munca voluntară sau să strângem ceva mizerie, 
până la urmă o facem pentru oraș, nu o facem pentru a ne aroga merite. Aveam în plan 
refacerea zonelor verzi de când eram Viceprimar pentru că discutasem cu directorii, cei doi din 
Direcția Tehnică, domnul Demeter și domnul Poantă, despre acele refaceri care trebuiau 
făcute de firma care a câștigat contractul pe subsecvente și mi-au explicat clar că așa a fost 
făcut proiectul nu erau prevăzute refacerile. Și încă de atunci le-am spus, într-o bună zi o să 
ne apucăm să facem refacerile. Nu e o idee de acum, este o idee de atunci dar este o idee de 
normalitate, nu e ceva extraordinar ceea ce facem noi. În schimb mă bucur că reușim să-i 
mobilizăm pe cei cu ajutorul social, cei aflați în venitul minim garantat, pe ei i-ați văzut lucrând 
acolo și așa trebuie să continuăm în tot orașul. Dar pe rând, nu putem să le facem toate 
deodată, cu toată dorința noastră la un loc de a accelera ritmul. Nu ne vom opri și sigur, dacă 
mai aveți și alte idei bune vi le preiau cu mare drag.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„V-am spus, ideile bune nu contează de unde vin, important este să fie aplicate. 

Și nu uitați de protecția muncii, vă rog frumos, la persoanele la care ați făcut referire. Ok, 
mergem mai departe la punctul cinci. În aceeași ordine de idei, precum la punctul precedent, 
vă aduc la cunoștință că Parcul Tineretului, aș dori și aici niște poze dacă se poate, are o 
mulțime de pomi uscați și iarbă uscată. Cum din Octombrie revine sezonul plantărilor, vă rog 
să luați în calcul reabilitarea respectivei zone. Uitați(se rulează fotografii pe ecran), sunt o 
mulțime de pomi care deja s-au uscat, iarba nu mai este, pământ gol, e păcat. E locul unde se 
întâlnesc copiii, mamele cu copii.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Aici vă aștept cu propunere de replantare de pomi.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Da, vom veni și chiar vom participa la replantare și vom cere acordul Primăriei 

pentru zona în care putem să-i plantăm.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Știm cu toții că este o nevoie de o plantare de pomi, dar pomi mai mici. Ați văzut, 

mult mai ușor de întreținut, nu provoacă probleme, nu? Sigur.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„La punctul șase. Nu există rampe pentru persoanele cu dizabilități și mămici cu 

landouri atât la piață cât și în parcuri sau pentru escaladarea dealului de la Poliție. Deci, o să 
vă rog mult de tot să luați în calcul aceste rampe. La punctul șapte, aș dori să se respecte 
procedurile in caz de anunț a unei situații de urgență, deoarece, în vara lui 2016 nu s-au 
anunțat inundațiile deși Prefectura spunea că a transmis existența pericolului, iar acum în 
toamna lui 2017, situația se repetă. Prefectura transmite că anunțul de furtună a fost lansat dar 
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Primăriile nu au avertizat populația. Scrie în ziar. Dacă în viitor se va întâmpla o tragedie va fi 
prea târziu să mai căutăm vinovați.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Am văzut și eu aceste discuții. Din păcate, sau din fericire mi-am permis să-i 

contrazic pe cei care vorbeau în necunoștință de cauză. Sunt patru situații clare pentru care se 
trag sirenele. Nu cred eu că a existat o situație în care să se spună să se alarmeze populația și 
să nu se fi făcut. Până acum au fost exerciții, nu am avut calamități. Cred că nu era indicat 
deloc și nici nu s-a dat un asemenea semnal, să tragem sirenele în după-amiaza în care am 
avut furtuna, eventual să iasă oamenii din casă să le cadă acoperișurile în cap. Deci cred că 
acolo cineva a vorbit fără să cunoască legea din dorința de a da un răspuns foarte repede în 
mass-media și a stârnit polemică. Ba mai mult, vreau să vă spun că am început un sistem de 
simulare a situațiilor de urgență la tot de înseamnă clădiri publice din Municipiul Hunedoara. 
Astăzi, în cursul acestei dimineți a avut loc primul exercițiu la Colegiul Național Traian Lalescu, 
exercițiu condus de către cel care conduce serviciul acesta de situații de urgență din Primăria 
Hunedoara. De o săptămână lucrăm împreună la tot ce înseamnă program stabilit pe fiecare 
școală în parte, așa cum vedem în documentarele din străinătate. Dai drumul la ceas și vreau 
să știu prin cele două uși sau cele trei uși de evacuare în cât timp ajung copilașii din sălile de 
clasă în curte. Luni, o să vă invit, o să cer să vi se trimită câte un mesaj  pe telefon, la Colegiul 
Iancu de Hunedoara, unde are loc următorul exercițiu. Aceste exerciții vor fi făcute până la 
clădirea grădiniței și dacă vreți chiar mai departe inclusiv la Spitalul Municipal din Hunedoara. 
Nu mi-a cerut-o nimeni, nu m-a sesizat nimeni cu asta, dar am luat  în considerare ținând cont 
de faptul că este posibil la un moment dat să ai nevoie de așa ceva, iar copiii trebuie să știe ce 
să facă. Pentru că și dvs. trebuie să cunoașteți acest lucru veți fi informat, mai ales că aveți în 
răspundere ca să spun așa un Consiliu de Administrație al unei școli sau a unei grădinițe, noi 
chiar astăzi am și votat o listă. Să fiți prezenți acolo să vedeți cum se desfășoară. Vă spun 
încă odată, nu mi-a cerut  nimeni să fac lucru acesta dar vreau să mă asigur că în caz de 
Doamne Ferește de o situație de acest gen lucrurile sunt sub control. Iar în ceea ce privește 
alarmarea, nu am avut nevoie de alarmare, nici la incendii că nu au fost, mulțumim lui D-zeu și 
în legătură cu furtuna, mai spun încă o dată, cele patru situații sunt stipulate clar în lege, nu 
era cazul aici. Te rog completează-mă.” 
 

Dnul. Secretar Dan Militon Lasl ău:  
„Cred că a fost o dezinformare aici. ISU nu ne-a transmis nici un mesaj la rândul 

lor și am vorbit cu comandantul de la ISU, nu au fost avertizați despre aceea furtună. Atâta 
timp cât nu au fost ei avertizați nu puteau să ne transmită mai departe.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„E în regulă, eu m-am bazat pe ce a spus Prefectul județului.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Și eu am răspuns la aceeași întrebare.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Da poftiți, continuați” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Propun ca beneficiarii parcărilor să poată dispune de contracte multianuale, 

astfel încât să nu fie nevoiți să și le reînoiască an de an, plus orice sumă achitată în avans, să 



47 
 

devină parte integrantă a înțelegerii contractuale, nu ca la data prezentă când poți plăti chiria 
pe un an pentru un contract ce expiră mai devreme și ajungi în situația în care dacă nu vi să-l 
semnezi ai rămas fără locul de parcare deși ai banii achitați. Situația este concretă, i s-a 
întâmplat unui prieten.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Direcția tehnică, vă rog. Am mai discutat și noi problema asta.” 

 
Dnul. Secretar Dan Militon Lasl ău:  
„Dacă îmi permiteți. Este la vizat pe biroul meu un nou regulament în care sunt 

prevăzute toate acestea. Va fi pus pe dezbatere publică.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Inclusiv ce a spus domnul Giurgiu?” 

 
Dnul. Secretar Dan Militon Lasl ău:  
„Inclusiv faptul că persoana dacă nu vine să-și reînoiască acel contract și nu 

trimite hârtie prin care spune că nu mai dorește prelungirea, se va prelungi automat.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Vă mulțumesc mult de tot.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Vă mulțumesc de precizare.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„La punctul nouă o să doresc poze.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Tot la punctul acesta? Numai puțin, domnul Poantă vroiați ceva să… Numai 

puțin vă rog, liniște. Nu se aude.” 
 

Dl. Poant ă Marinel:  
„Contractele pentru parcări se fac pe trei ani nu anual, acum.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Mulțumesc.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Vedeți că eram pregătit și aici.” 

 
Dnul. Secretar Dan Militon Lasl ău:  
„Și inclusiv acei trei ani se vor prelungi dacă persoana în cauză nu vine să 

renege contractul.” 
 

Dnul. Jitian Simion:  
„Continuați domnule consilier Giurgiu.” 
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Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„La punctul nouă, am să doresc niște poze, vă rog. Domnule Primar vă aduc la 

cunoștință o gravă problemă de mediu. Este vorba de o zonă cu un volum de depozitare uriaș 
de resturi, ca să nu le spunem deșeuri. Resturi provenite din asfaltări, toaletări dar și din 
aruncarea gunoaielor de către simpli cetățeni. Veți vedea la un moment dat inclusiv bordurile și 
cu asfaltul aruncate. Zona este situată chiar lângă halele Senatorului Hărău din fostul 
Combinat. Uitați, este vorba de asfaltare aici. Și după cum vedeți din poze avem aici o 
diferență de nivel de aproape 5 m la una din extreme, o să ajungem și acolo să vedeți 
diferența de nivel. Cum înainte nu existau asemenea diferențe de nivel pe terenul 
Combinatului, pozele vechi sunt mărturie, înclin să cred că acel deal este artificial și se 
compune doar din resturi care chiar dacă nu sunt menajere sunt totuși deșeuri și nu au ce 
căuta acolo.  Vă rog să analizați situația și  să găsiți o rezolvare urgentă deoarece este 
inadmisibil să plătim milioane să închidem o groapă, iar acum să ne trezim cu una chiar lângă 
Castel și Centru Vechi.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„O completare. Vă rog să găsim împreună soluții. Consiliul Local și Primarul fac 

un tot unitar, sau dacă vreți, am mai spus-o de nenumărate ori, sunteți de fapt dvs. cei care 
conduceți, pentru că dvs. votați, eu pun în aplicare. Veniți cu o idee, cu o soluție și eu o pun în 
aplicare cu mare drag. Deci să găsim.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Eu am început, continuați dvs., vă rog.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Mai aveți de continuat?” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Mai am încă una singură. ” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Da. Poftiți.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Dintr-o nevoie de deconectare din cotidian și manifestare prin artă, vă propun să 

găsim o soluție pentru a înfrumuseța orașul prin graffiti și street-art. Cum toate capitalele 
europene la care se va adăuga în curând și Bucureștiul transformă clădirile cenușii și terne în 
arii colorate și distractive, propun să găsim și noi în Hunedoara clădiri pretabile pentru pictat, 
sau de ce nu, să punem la dispoziția tinerilor diverși pereți special creați pentru a fi folosiți în 
arta modernă urbană, deoarece o regulă a graffiti este și să nu impietezi o clădire aflată în 
patrimoniu, considerată monument istoric sau lăcaș de cult. Prin urmare, Hunedoara așteaptă 
o asemenea abordare modernistă, veselă dar și ieftină pentru bugetul UAT - ului. Am și aici 
niște poze pe care puteți să le vedeți. Deci putem să începem înainte de a da bani pentru 
picturile de pe pereți, picturile murale să începem cu niște locuri special amenajate pentru 
tineri chiar concursuri între școli, astfel încât să animăm un pic copii noștri și pe deasupra să 
găsim soluții pentru viitor la clădirile care chiar nu avem cum să le înfrumusețăm. Vă 
mulțumesc.” 
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Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Am avut o discuție în urmă cu aproape un an de zile cu niște angajați din 

Primărie pe tema picturilor graffiti. Eu sunt adeptul lor. Și mi-au zis, domn Primar, multe îți mai 
trec prin cap. Am renunțat atunci că m-au convins, și mi-au explicat ei că nu ar arăta chiar 
bine, dar eu sunt în continuare adeptul ideii dvs. și am cerut să facem acest lucru pe punctele 
termice dezafectate. Văzusem la Ploiești, pozele care mi le-ați arătat, similar niște poze din 
Ploiești. Sigur, putem să discutăm cu școlile dacă ziceți să pornim de acolo și eu mă oblig să 
identific acele clădiri, dacă ziceți că e ok, da. Să fie o părere unanimă. Că, știți, astfel de lucruri 
nasc dezbateri în societate, mai ales în mediul online. Unora le place, altora nu. Unii consideră 
de bun augur, alții spun că murdărim clădirile.” 
 

Dnul.Muzsic Robert Eugen:  
„În Centrul vechi sunt asemenea clădiri.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Da, știu. Am și aflat ce firmă, cât au costat, am luat legătura la momentul 

respectiv cu Olguța Vasilescu. Mă bucur că sunt susținut de data aceasta și reiau discuția.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Cum am spus, putem începe cu un proiect ca să nu cheltuim bani mulți la 

început.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Au fost și băieții aceia de la ”Artiștii fără scenă” , chiar ei au fost la mine, cu ei 

am discutat.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Exact. Putem să le oferim un spațiu, putem să vedem care este reacția societății 

la graffiti și apoi să mergem la un proiect mai mare.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Absolut de acord.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Mulțumesc.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Mulțumesc și eu. Domnule consilier Vlad aveți cuvântul.” 

 
Dnul. Vlad S ăndel  
„Da, mulțumesc. Aș dori să supun atenției dvs. trei probleme. O primă problemă 

se referă la o nemulțumire a locatarilor de pe Aleea Topitorului, blocul 3 scara B. Acești 
locatari au făcut o cerere de acum trei luni să li se repare niște bănci acolo, două bănci. Nu s-a 
făcut nimic.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Ce adresă este?” 
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Dnul. Vlad S ăndel  
„Aleea Topitorului, blocul 3, scara B. Oamenii au dorit doar să se pună niște lațuri 

acolo. Eu zic că în trei luni și dacă se puneau câte două lațuri pe lună, tot se făcea până acum 
banca aia să stea oamenii acolo.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Ce număr de înregistrare are?” 

 
Dnul. Vlad S ăndel:  
„Îmi cer scuze, nu am luat numărul  de înregistrare de la birou dar a fost, prin 

data de 8 iulie a fost depusă. A doua problemă, este referitor la lucrările care le face ProServ. 
Deci au început cu zonele verzi pe lângă blocuri, mai demult au început, vorbesc de strada 
Laminatorului. În prima fază s-a făcut toaletarea gardului viu, la stradă, și pe urmă au plecat. 
După multe intervenții ale Asociației și ale oamenilor spre Asociație și a Asociației spre 
birourile respective, au revenit după două săptămâni și au făcut și gardul viu din spatele 
blocului. În aceea zi eram prin preajmă și i-am întrebat pe lucrătorii de la ProServ, zic, 
”domnilor, dar lăstărișul acela din fața blocului nu îl tăiați? Păi noi facem numai ce ne spune 
Primăria”. Eu mă gândesc că poate or fi știind că sunt ecologist și îmi plac pădurile și mi-au 
lăsat și mie o pădurice acolo să am și eu păduricea mea. Nu știu. Deci nici în ziua de azi, s-au 
mai făcut intervenții, dar și acum există lăstărișul acela acolo.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Pot un răspuns?” 

 
Dnul. Vlad S ăndel:  
„Da, vă rog.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Deci avem un program. În primul și în primul rând noi dăm comanda, e adevărat, 

acum asta nu înseamnă că dacă cel cu coasa dă mai mult nu plătim. Chiar dacă noi am dat și 
lăstărișul acela, ochiul lui putea să-i spună că e bine să taie aia. O să fim mai atenți, cu toate 
că tot timpul sunt însoțiți de cineva din Primărie. Evident că prima dată începem cu 
alineamentul stradal, cu gardul viu de acolo. Cu ani de zile în urmă, și mai există și astăzi 
proprietari care își tăiau gardul viu de la parter. Pentru că e o chestie de bun simț atâta timp 
cât vrei să îl ai acolo, să ți-l îngrijești. Dar, în ultimul timp observând că Primăria începe să se 
implice, aici înțelegem și Consiliul Local că dvs. de multe ori ridicați astfel de probleme, se 
implică în toate lucrurile, omul nu mai vrea să se mai implice și el. Dacă se poate să nu mai 
facă nimic și să facem noi. Noi facem doar că facem pe niște costuri care sunt mari, am putea 
face și altceva cu banii aceia. Acolo unde totuși sesizăm că nu este în regulă, o să intervenim. 
Până la urmă avem o echipă de ceva timp și la Primărie care intervine. Cred că echipa noastră 
cosește în momentul de față chiar în Topitorului, nu?” 
 

Dnul. Demeter Ladislau:  
„ Au fost zilele trecute.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Dispoziția v-am dat-o chiar la începutul săptămânii sau Vineri, nu mai știu.” 
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Dnul. Demeter :  
„Pe aleea Topitorului,  au fost făcute ieri, sau alaltăieri. ” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Da, vrem să intrăm în toamnă cu gardul viu aranjat, să nu existe iarbă foarte 

mare, să fie în regulă. O să verificăm și în Laminatorului, chiar o să trimitem pe cineva.” 
 

Dnul. Vlad S ăndel:  
„Domnule Primar, dacă îmi permiteți, gardul viu din fața blocului anul acesta a 

fost tuns de locatarii de acolo. ProServ a venit, dar vreau să spun că ProServ a venit și a bifat 
activitățile.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„De unde știți?” 

 
Dnul. Vlad S ăndel:  
„Păi mă gândesc, nu?” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Vă gândiți dar nu știți. Haideți să nu facem totuși acuzații nefondate” 

 
Dnul. Vlad S ăndel:  
„Da, nu facem. Dar sunt îndreptățit să fac acuzații din moment ce  lasă zone 

nelucrate acolo, nu?” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Avem om care face recepția lucrărilor.” 

 
Dnul. Vlad S ăndel:  
„Bun. A treia problemă care vreau să o supun atenției dvs. Acum două săptămâni 

a avut loc Consiliul de Administrație la Școala Gimnazială nr. 1 și domnii profesori, doamnele 
profesoare de acolo solicită să aibă internet la clasă. Există internet doar la secretariat și în 
laboratorul de informatică. Dânșii și-au exprimat dorința pentru montarea unui cablu sau a unui 
wireless. Ar trebui să se facă un studiu acolo, eu știu, să poată accesa internetul pentru că au 
activități cu copiii în clasă.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Da, de acord. Absolut.” 

 
Dnul. Vlad S ăndel:  
„Mulțumesc, atât.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„De altfel, știți că din cele 35 de proiecte care au fost depuse la Ministerul 

Dezvoltării pentru finanțare, cred că 24 dacă nu greșesc, sunt doar pentru școli și grădinițe. Pe 
liniile de finanțare cu fonduri europene sunt alte proiecte pentru școli. Suntem atenți la ceea ce 
înseamnă învățământul în Municipiul Hunedoara și cred că suntem unul dintre puținele orașe 
din județ care încercăm să accesăm bani pentru dotarea școlilor. Iar ideea aceasta de internet, 
evident că este o idee bună și chiar vreau să le și felicit pe cele două directoare. Am înțeles că 
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sunt două directoare noi la Școala Gimnazială nr.1. Mă uitam la faptul că, ori dânsele, ori 
celelalte două doamne care au fost înaintea lor, au venit cu idea de a-și pune singure camere 
de luat vederi la terenurile acestea noi de sport, după ce le-am atras atenția că erau bolovani 
aruncați înăuntru peste gard și tot felul de alte obiecte și fără să le spun puneți-vă camere, au 
venit, și-au pus camere. Deci să existe preocupare și din partea corpului didactic la nivel de 
conducere, mai mult, am observat că și-au instalat niște plase de protecție la stâlpii de 
iluminat. Uite că constructorul nu s-a gândit dar ele s-au gândit. Chiar să le și felicitați din 
partea mea.” 
 

Dnul. Jitian Simion:  
„Da. Mulțumesc. Mai aveți domnul consilier?” 

 
Dnul. Vlad S ăndel:  
„Da. Aș vrea să mai spun totuși ceva. O rugăminte sau cum să zic, un răspuns. 

Că nu am înțeles o situație acolo. Dânșii vor începe un proiect, au un proiect ceva ”Mara” se 
numește, proiectul acela prevede și folosirea cantinei. Au o cantină acolo. Aceea cantină, am 
înțeles de la dânșii, că este utilată de Episcopie. Și oamenii își puneau întrebarea cum să facă 
să folosească sala aceea? Că vroiau să ceară aprobare de la Episcopie să folosească dotările 
de acolo. Acum, nu știu ce fel de contract s-a încheiat acolo dar nu mi se pare normal ca fiind 
școala să ceară aprobare pentru sala ei.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Trebuie văzut în Consiliul de Administrație să cereți, să vedeți parteneriatul între 

Școala Gimnazială și Episcopie. Că trebuie să existe un parteneriat” 
 

Dnul. Vlad S ăndel:  
„Mă gândesc că orice parteneriat prevede să folosim în comun lucrurile.” 
 
Dnul. Jitian Simion:  
„O să verificăm împreună.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Cine sunt membrii în Consiliu.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Noi doi.” 

 
Dnul. Vlad S ăndel:  
„Mulțumesc.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Domnule consilier Giurgiu.” 

 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
„Voiam să-l întreb pe domnul Primar dacă a fost pe la Școala Generală 5 și a 

vorbit cu domnul Director. V-am trimis eu un mesaj la un moment dat.” 
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Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Da. Școala Generală 5 și ea are finanțare din partea noastră pentru reparații. 

Finalizăm acolo, vorbiți de curte, nu? Că mi-ați atras atenția cu curtea.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan:  
 „Sunt ceva probleme la subsol, care este inundat.” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Trebuie să luăm măsuri, aici nu avem scuze.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Mulțumesc. Domnul consilier de la Răcăștie. Cine? Kofity? Scuze, scuze.” 

 
Dnul. Secretar Dan Militon Lasl ău:  
„Înainte consilierii ” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Procedura. Consilierii prima dată.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Da, da eu nu am notat. Îmi cer scuze. Da poftiți.” 

 
Dnul.  Kofity Zoltan:  
„Mulțumesc frumos. Aș vrea să atrag atenția și asupra unei gropi de gunoi în 

formare, sau mă rog, este aproape formată pe strada Stufit. Sunt convins că unii  știu deja 
despre ea. Este intrarea după poduri de la Izvoare, înspre terenurile Recomsid și unde este și 
vechiul cimitir din Ceangăi. Membrii comunității de acolo mi-au cerut să vă transmit că ar fi 
foarte fericiți dacă ar fi o supraveghere mai atentă, ori din partea Poliției Locale. Dacă se dau 
două-trei amenzi atunci probabil nu o să se mai se care, că se duc inclusiv și cu mașini mari 
gunoaie și resturi de la construcții. Sau montarea unei camere video la intrare sau acolo la 
intersecție, că pe acolo este calea de acces, din partea cealaltă este foarte departe.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Camera video unde stochează imaginile?” 

 
Dnul.  Kofity Zoltan:  
„Poftiți?” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Unde stochează imaginile camera video de acolo?” 
 
Dnul.  Kofity Zoltan:  
„Păi aceasta este o întrebare tehnică, eu știu?” 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Vă spun eu. Pe tema asta vreau să fac un comentariu. Ca o informare către dvs. 

Ieri am avut o ședință de analiză cu Poliția locală. Sunt multe lucruri de îmbunătățit și am 
hotărât ca anul acesta să trag linie după nouă luni de zile, să nu aștept bilanțul de anul viitor. 
Și le-am spus nemulțumirile mele. Faptul că dvs. ați aprobat norma de hrană, ca să zic așa la 
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nivelul maxim, ați aprobat investiții pentru ei, vreau și din partea lor mai multă activitate. Dar, 
dacă ieri i-am certat, cât am putut eu pe tema asta și bilanțul din Decembrie trebuie să-mi 
arate îmbunătățirea activității unora dintre polițiști, evident nu tuturor, trebuie să știți că noi 
avem 62 de polițiști locali de toți. Aici intră cei patru conducători, că vorbim de schimburi, da? 
Aici intră un șofer, un gestionar, deja sunt șase, Disciplina în construcții șapte, Mediu opt, 
rămân ceilalți. Dacă îi împarți pe ceilalți cincizeci și cât mai sunt în ordine publică, Piața Obor, 
Piața Dunărea, patrula auto, veți realiza că un polițist revine undeva la două mii de locuitori. 
Două mii de locuitori, posibil, ipotetic, două mii de locuri în care să fi deodată. Ceea ce nu se 
poate. Nu este o scuză, dar este o constatare. Și faptul că apar gropi de gunoi, faptul că se 
aruncă mizerie peste tot și începe să ne deranjeze din ce în ce mai mult, nu trebuie să fi doar 
ecologist să te deranjeze, ne deranjează pe toți. Toți vrem să trăim într-un oraș curat. Ne 
determină să luăm și măsuri. Eu am solicitat și prietenilor mei de pe rețelele de socializare, 
anunțați-mă dar faceți-le și o poză, că toată lumea are un telefon cu cameră. Dar știți cum e? 
Ca la Poliția noastră locală: ”păi nu dau amendă, nu mă pun rău cu ăla, că mă mai întâlnesc 
cu el pe stradă”. Că avem și astfel de polițiști. Nu toți. Un segment foarte mic, dar există. Așa 
și cetățeanul, ne arată numai mizeria dar el îl vede pe cel care vine cu camionul și lasă 
mizeria, da nu spune. Păi și atunci cum să dau amendă? În timp ce eram acum la București cu 
semnarea celor două contracte de finanțare, am primit fotografii de la Societatea Civilă cu 
niște gunoi aruncat pe Sanitas, l-ați văzut toți. I-am cerut consilierului meu să se ducă și să 
caute, să scormonească în hârtii, da scormonim și în gunoaie. Este imposibil să nu găsești o 
chitanță a cuiva. Am găsit o chitanță, de la un magazin, din apropiere, n-are importanță. 
”Domnule, te duci, îl ambalezi și îl dai înapoi, i-l pui în brațe”. Nu vreau să amendez pe nimeni,  
să se înțeleagă că dau ordine, nu, vreau doar să se aplice legea. Și legea înseamnă și un 
avertisment, că nu-i corect să-i dai omului direct în cap. Haideți să facem un avertisment. Dar 
avertisment nu verbal, eu vreau un avertisment scris ca să nu avem povești, da? Eu asta am 
făcut-o, evident că acum, ce mi-am auzit, doar eu știu. De asta vă spun, domnul consilier 
Kofity, m-aș bucura tare mult ca cei care au grădini în zona Stufit-ului, cei care au grijă de 
cimitirul din zona respectivă și cei care mai au și ceva case pe acolo să ne informeze în timp 
real la numărul de telefon al dispeceratului Poliției. Dar atunci când vede camionul, nu după ce 
pleacă camionul. Că n-am primit odată un număr de înmatriculare, vă rog să mă credeți. Știți 
de câte ori am făcut curat acolo? Suntem sătui, că tot închiriem utilaje, facem curat. Trebuie să 
ne mobilizăm toți. Și dvs. și cei care aveți mediul online că de acolo provin foarte multe 
informații, să primim fotografii, în timp real. Așa cum știm că pe Facebook, cum am văzut că 
funcționează în campaniile electorale și știam să ne facem treaba, să facem în timp real și vom 
fi de real ajutor și dvs. pentru Poliția Locală. Atunci e mai ușor să trimiți echipajul de poliție 
”repede, du-te acolo”, deja nu mai avem scuze să nu ne putem deplasa. Chiar astăzi, am 
primit acum o fotografie, am mai inscripționat o mașină, un Logan pe Poliția Locală, vrem să 
creștem dotarea, vrem să devină cea mai performantă poliție locală din Hunedoara. Dar în 
condițiile în care sesizăm în timp real, așa cum se întâmplă în străinătate, nu, că știm toți, 
imediat dă telefon cineva că uite a stat unul cu mașina la reparat în intersecție și ce face acolo, 
a venit imediat Poliția și l-a întrebat. Ajutați-ne și dvs. să menținem orașul curat. Alt aspect, 
luna viitoare cred că  încep deja montarea primelor 22 de platforme ecologice. Subterane. 
Zonele vor arăta curat până la un punct, pentru că știți că vin cetățenii de ”bună-credință”, care 
încep să arunce ba mobilierul stricat, ba gunoi menajer că nu mai are el chef să deschidă și 
trapa. Ne asumăm cu toții și eu și dvs. Fotografii, să știu pe cine amendez.” 
 

Dnul. Gula ș Adrian – repezentant pres ă: 
„Pot să aduc o completare, vă rog?” 
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Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Dvs., numai puțin, nu facem dialog. Deci aici vorbesc consilierii locali, cine se 

înscrie la cuvânt, conform regulamentului, vorbește pe urmă. Corect, domnul Kofity?” 
 

Dnul.  Kofity Zoltan:  
„Mulțumesc domnule Primar. Să știți că chiar am făcut, unde a fost cazul și unde 

am putut sesizări și de exemplu și la acele containere Caritas, la început până s-a obișnuit 
lumea, a fost mult mai des.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„A fost ideea dvs, o idee bună, am pus-o în aplicare.” 

 
Dnul.  Kofity Zoltan:  
„Da, au fost mai multe cazurile când au lăsat hainele pe lângă dar acum s-a 

obișnuit lumea. În schimb a fost și la punctul  de pe strada Viorele, deja a doua sau a treia 
oară s-a întâmplat că atunci când vin cei care colectează, este acolo un grup care îi amenință 
încontinuu că dacă nu le dă haine o să le facă una și alta și chiar a fost Poliția Locală acum, 
ultima dată să vadă ce se întâmplă. Mai vroiam să…” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Dacă îmi permiteți, ca să nu trecem la alt subiect, tot pe subiectul curățenia 

orașului, aveam hotărârea de Consiliu Local care stabilea cuantumul amenzilor și totodată 
pentru ce, care sunt faptele sancționabile. Și am remarcat fiind și foarte veche că dacă arunci 
mizeria pe stradă plătești amenda jumătate din minim. Păi zic ”și cât e minimul? 100 de lei, 
maximul 500 de lei. Și zic cât plătesc? 50 de lei, jumătate din minim. La 50 de lei amendă nu 
prea mă arde la buzunar, dar dacă îmi dai 1000 de lei amendă? Dacă îți dau 1000 de lei 
amendă,” că știți așa se spune în mediu online, acționați cu amenzi mari ca în străinătate. O 
să vă propun cât de curând noua hotărâre de Consiliu Local cu cuantumul amenzilor. Amenzi 
care pornesc de la cel puțin 1.000 de lei. Jumătate din 1.000 de lei, minimum. 500 de lei și 
atunci probabil că încep ușor, ușor să se învețe  minte și cei care sunt amendați să 
povestească și la alții ce se întâmplă. Dar ne asumăm toți. Dvs. primiți pe ordinea de zi, o 
inițiativă de a mea. Că altfel nu reușim să devenim un oraș așa cum ne dorim toți.” 
 

Dnul. Jitian Simion:  
„Mai aveți, domnule consilier?” 

 
Dnul.  Kofity Zoltan:  
„Da. Nu cu curățenia. Am vrut să continui sau se poate încadra și asta, aș dori 

dacă se poate să se facă o inventariere a vehiculelor părăsite, sau mă rog, semipărăsite care 
ocupă locurile de parcare inutil sau chiar îngreunează traficul. Sunt convins că v-ați gândit.” 
 

 
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Și acolo avem soluția deja am gândit-o înainte, să nu mi-o luați în nume de rău, 

este pe transparență decizională. Serviciul de ridicare a mașinilor abandonate deja se află pe 
transparență decizională, probabil că puteți să și citiți pe internet.” 
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Dnul. Jitian Simion:  
„Mulțumesc domnule consilier. Domnul delegat de la Răcăștie vă rog frumos. De 

la.. scuze, de la Groș.” 
 

Dnul.Farca ș Constantin-delegat s ătesc Gro ș: 
„În primul rând aș vrea să-i mulțumesc domnului Primar, în campania pe care am 

desfășurat-o de informare a cetățenilor pe probleme de protecție socială și PSI. Domnul 
Primar s-a deplasat la noi în zonă în luna Martie, am stat de vorbă cu cetățenii și pot să vă 
aduc la cunoștință că nu am avut nici un eveniment în zona Groș-ului. Este un lucru foarte bun 
și oamenii încep să înțeleagă cu adevărat ce trebuie să facă. V-aș ruga să confecționați și să 
și montați totodată în stațiile de autobuz la Groș câteva locuri de refugiu să le spunem așa, 
pentru cetățenii care fac naveta de la Groș la Hunedoara. Merg la servici sau la diferite 
cumpărături. V-aș mai ruga dacă se poate, să schimbăm cele două indicatoare cu mențiunea 
Groș. Sunt vechi, sunt ruginite, nu ne mai reprezintă, în ziua de astăzi, dacă se poate. Încă o 
problemă, am văzut că in zona Boș-ului s-au adus ceva containere pentru colectarea 
deșeurilor din plastic. Dacă se poate și la noi cel puțin vreo trei-patru. Mulți dintre cetățeni nu 
și-au făcut contractele cu SALUB-ul și aruncă mizeria pe marginea șoselei sau mai știu eu pe 
unde, prin râul Zlaști.” 
 

Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
„Îmi dați o listă cu cei care nu și-au făcut?” 

 
Dnul. delegat de la Gro și:  
„Da, sigur că da. Bine, vă mulțumesc.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  
„Mulțumesc și eu. Domnul delegat de la Hășdat.” 

 
Dnul. Mladen Cristel-delegat s ătesc H ășdat:  
„Mulțumesc. Datorită după furtuna care a fost în timpul trecut, în Hășdat pe 

aproape toate străzile laterale de la șoseaua principală, s-au făcut șanțuri. Și ce aș propune 
domnului Primar, dacă se poate, că dacă să zicem că le acoperim cu pietriș sau mai știu eu 
cum, când vin ploile, îl dă la o parte iar. După decopertarea străzilor care se asfaltează în oraș, 
dacă se poate să se acopere acele șanțuri pe stradă în Hășdat. Deci e o idee mai bună, după 
părerea mea și este mult mai rezistent asfaltul care este decopertat de pe străzi. Asta e o 
problemă. O altă problemă, după cum spunea și colegul de la Groș, la Hășdat s-au pus 
containere pentru sticle și noi avem contracte pentru gunoaie. Sus în cartier la rromi, acolo nu 
are nimeni contracte de gunoaie dar sunt două familii care stau chiar la curbă unde oprește și 
autobuzul de Călan și mi-au propus să se pună acolo un container pentru gunoi, un container 
din acela mare și  container pentru sticle. De ce spun acestea, pentru că în zona în care a fost 
Izvorul chiar lângă șosea și dincolo cum spunem noi ”la cărămizi” , unde au fost vălaiele, toată 
zona aceea este plină de gunoaie, adică în special sticle de plastic. Și dacă s-ar pune acest 
container pentru colectarea de sticle sperăm să fie mai curată zona. Cu toate că în fiecare 
primăvară cei de la Mediu vin și strâng aceste gunoaie, dar cei de sus aruncă peste tot. Iar 
ultima problemă ar fi cu șoseaua 687, de la Seră către Călan, aparține de drumurile județene 
după câte știu eu. Și această șosea are și intrarea și trecerea prin Hășdat care Hășdatul este 
ca și o poartă și circulația este foarte foarte mare. De ce spun, dacă s-ar putea să se facă o 
limitare de viteză și reînoirea semnelor de circulație. Chiar eu era să fiu lovit de o mașină când 
a trebuit să intru pe stradă la mine, de la școală, cu toate că am circulat corect, am semnalizat 
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din înainte, dar circulația pe drumul acela drept până la urcare, șoferii își iau viteză ca să urce 
acea pantă. Deci sunt șoferi și conducători auto. Mulțumesc.” 
 

Dnul. Jitian Simion:  
„Mulțumesc. Domnu Mititelu aveți cuvântul.” 

 
Dnul. Jitian Simion:  

  ”Domnul Mititelu aveți cuvântul.” 
 

Dl.Mititelu Marin:  
  ”Mulțumesc domnule președinte. Pentru început aș vrea să vă spun ca nu m - 
am întâlnit cu asemenea cazuri în mandatul dumneavoastră, dar în celălalt m-am întâlnit și aș 
vrea să explic, fără a face paradă de pseudo - cultura politică, relația care este între cetățeni, 
Primărie și Consiliul Local. După cum știți, mai ales de la introducerea votului universal în 
România in 1918, există un contract social, o să vă trimit cartea scanată a lui Jean Jacques 
Rousseau, ca să stabilim lucrurile normale dintre cetățean. Cetățeanul cu mâna dreaptă 
votează, nu merge la notar și acordă împuternicire juridică pentru a fi reprezentat și cu stânga 
plătește taxe și impozite pentru aceste lucruri. La nivel local să aibă șosele, grădinițe, parcări 
pomi toaletați și așa mai departe plus celelalte, la nivel local să ne reprezinte în probleme de 
interes general, sănătate, securitate națională și altele. De aceea încă o dată vă mulțumesc. 
Să nu luați în nume de rău un e-mail pe care vi-l trimit că am obținut în mod legal adresele 
dumneavoastră pentru comunicare sau luările de cuvânt pe care le iau. Asta a fost pentru 
început și vă mulțumesc încă o dată. Nu o fac, decât ca să fiți cât mai bine informați și date 
fiind faptele negative care s-au întâmplat la nivelul Județului unde întregul Consiliu Județean 
trecut și cei doi conducători, Președinte și Vicepreședinte au fost plimbați pe la  DNA și noi am 
avut un Primar cu două condamnări și avem probleme cu Curtea de Conturi și altele, eu zic că 
tot ceea ce fac și ce fac și stimații domni care aparțin de Primărie, nu fac decât pentru binele 
nostru al tuturor. În baza acestui contract nu sunteți angajații noștri cum spun alții nu sunteți 
stăpânii noștri ci este contract, adică de comun acord dumneavoastră prin votare și inițiere și 
noi prin acceptare. Societatea civilă, văd că nici la televizor nu explică lumea ce este, 
societatea civilă, nu partenica fac parte asociațiile profesionale, asociația, nu știu a doctorilor, 
sindicate si așa mai departe; asociații civice, asociații de proprietari, Armata face parte din 
societatea civilă și multe altele. Ca aceasta societate, inclusiv mass-media care mass media 
din latină înseamnă ”mijloace de informare în masă”. Acestea nu fac decât să cenzureze 
hotărârile pe care le luați, să le susțină sau să vină cu propuneri. De aceea încă o dată vă rog, 
să nu luați discursurile mele uneori chiar mai ușor bombastice, să le luați ca evenimente cu iar 
a venit ”ucigă-l toaca” sau ”Bin Ladenul Hunedoarei”. Vă mulțumesc pentru încredere. Și acum 
am trei probleme , nu o să vă vină să credeți chiar puțin pe scurt: în primul rând referitor la 
adresa aceasta: v-am trimis adresa referitoare la ”golanul internațional pe nume Lakshmi 
Mittal...” 

 

 
Dl.Jitian Simion  

  ”Vă rog frumos să păstrăm decența!” 
 

Dl.Mititelu Marin:  
  ”Îl reprezentați?Păi eu știu, îmi asum cuvintele, să mă dea în judecată nici o 
problemă.” 
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Dl.Jitian Simion  
  ”Dar puteți să nu le folosiți acum, aici, în altă parte da.” 

 

Dl.Mititelu Marin:  
  ”Să va fac dumneavoastră ..mult stimatului, iubitului și conducătorului Lakshmi 
Mittal pentru că acest om de când a primit Combinatul cu zero datorii ...” 
 

  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
”Este  vorba de informarea pe care ați făcut-o către Consiliul Local, toată lumea a 

primit-o, toată lumea a citit-o, dacă sunt întrebări din partea dumneavoastră către domnul 
Mititelu vă rog să le adresați acum.” 
 

                     Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Da și numai să precizez de ce. Pentu că de cincisprezece ani..” 

 

                    Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
           ”Haideți să trecem la următoarea, că dacă vor să vă întrebe..” 
 

                      Dnul. Mititelu Marin  
  ”Numai sa explic de ce m-am adresat Primăriei, Consiliului Local, Consiliului 
Județean si Prefecturii Hunedoara care este reprezentantul Guvernului în zonă. Pentru că, 
Primăria Hunedoara si Consiliul Local, dragi reprezentanți ai noștri, de cincisprezece ani nu 
primește un leu impozit și taxe.” 
 

  Dl.Jitian Simion:  
  ”Ne-ați mai spus lucrurile astea, domnule Mititelu!” 
 

  Dnul. Mititelu marin:  
  ”Păi trebuie să spunem asta, dumneavoastră trebuie să luați niște decizii. Nu vă 
spun că această adresă, puțin schimbată, am trimis-o și Guvernului, am primit răspuns, am 
primit și de la Prefectură și inclusiv SRI-ului pentru ca aici e o treabă foarte serioasă. Deci au 
fost tăiate capacități și noi acuma nu mai avem două laminoare.” 
    
  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Domnule Mititelu,ce răspuns ați primit? 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Haideți să vă spun. De la Guvern..” 
 

  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”De la SRI ?” 
 

                     Dnul. Mititelu Marin:  
  ”De la SRI încă  nu am primit răspuns, eu am mai făcut informare și anul trecut  
și las lumea să râdă o să vă trimit. Ba nu, dă răspuns. Când am prezentat cele două proiecte. ” 
   
  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Bine, dar hai să ne încadrăm in timp, noi o citim, că să știți că materialele se 
citesc.” 
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   Dnul. Mititelu Marin:  
  ”O să vă  trimit că am primit numai de două zile. Nu știu cine e nea Prefectul 
acesta ”Fabius Tiberius Pompeius...” 
 

  Dl.Jitian Simion:  
  ”Dl. Mititelu, vă rog foarte frumos!” 
 

   Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Păi are legătură.” 
 

  Dl.Jitian Simion:  
  ”Spuneți conținutul.” 
 

   Dnul. Mititelu Marin:  
  ” Dar vă rog frumos, când ați fost Viceprimar ați tăiat un gard viu, ați      declarat 
baza sportivă teren viran, nu dumneavoastră, primarul care era și s-au dat pe șpagă terenuri 
pentru Kaufland.” 
 

  Dl.Jitian Simion:  
  ” A fost dat pe vremea primarului Mariș.” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Și știți bine că ne-am confruntat împotriva Legii 68/2000 ați distrus baza 
sportivă. Acuma nu mai există. Vă rog frumos.” 
 

  Dl.Jitian Simion:  
  ” Nu eu am distrus-o!” 
 

                      Dnul. Mititelu Marin:  
  ”O să vă trimit! Dar până atunci...” 
 

   Dl.Jitian Simion:  
  ”Poftiți, continuați cu a doua problemă, am spus!” 
 

                     Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Citez din răspunsul de la Primărie, auziți fraza :”în condițiile actuale ale pieței 
globale” și vrăjeli din acestea ”există pericolul închiderii Combinatului. Vă interesează domnul 
consilier? Sau vreți să îmi  închideți gura? O să vă trimit adresa oficială.” 
 

  Dl.Jitian Simion:  
  ”Dl. Mititelu, eu pot să vă spun că atunci când am fost Viceprimar, am blocat 
conturile Combinatului până nu au plătit.” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Lăsați că nu e așa.” 
 

  Dnul. Jitian Simion:  
  ”Păi este așa, vă spun eu, când Primarul a fost în concediu, dați-mi voie să vă 
spun. Cât Primarul a fost în concediu, s-a întâmplat acest lucru și am blocat conturile 



60 
 

Combinatului și a fost menținut blocat contul, atâta timp cât nu au intrat încă banii în cont. În 
momentul în care s-au intrat banii în contul Primăriei, atunci s-a deblocat.” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Bine, o lăsăm ca dumneavoastră. Eu nu am uitat-o.” 
 

   Dnul. Jitian Simion:  
  ”Dar vă spun eu că așa s-a procedat. Continuați vă rog cu a doua problemă 
pentru că asta cu Combinatul ați mai spus-o de trei, patru ori ” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Păi, dar văd că nu luați nici o măsură. Domnule Primar, de 15 ani nu se mai 
primește un leu impozit pe clădiri si pe terenuri de la Mittal...” 
  
  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Dar stați numai puțin, unde este Anișoara Popa? O să vă facem o informare, 
pentru că așa spune legea, ca un răspuns la ceea ce solicitați dumneavoastră în termen și 
atunci, purtăm următoarea discuție dacă considerați că...Deci luăm pe cifre, că nu are sens, 
ascultați-mă, că dumneavoastră sunteți un vorbitor bun și nu are sens dialogul, atâta timp cât 
nu știm ce vreți să ne întrebați, iar dacă aflăm ce vreți să ne întrebați, vă dăm răspunsul că 
asta este obligația noastră, nu vă facem o concesie, suntem obligați...Lăsați-ne să verificăm.” 
 

  Dnul.  Mititelu Marin:  
  ”Mă interesează datoriile pe care le are Mittal-ul și vă spun că nu le-a plătit 
de când a venit în Hunedoara până acum.” 
 

  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Bine, asta o să verificăm!”    
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Am primit un răspuns că încalc..”  
 

  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ” Nu, nu, verificăm.” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Mi-a răspuns o doamnă aici, Daniela Carmen Leștaru, care este la Curtea de 
Conturi, verificată.” 
 
      Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
               ”Domnule Mititelu, să vă întreb eu ceva: câți dintre oamenii aceștia  din sală ,câți 
din colegii aceștia din sală, acești cetățeni ai Municipiului Hunedoara, și-au permis vreodată, 
să vorbească despre cineva, făcându-l în fel și chip chiar în glumă așa cum o faceți 
dumneavoastră? Nu i-ați auzit niciodată și sunt din partide diferite.” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Faptele de la Curtea de Conturi si dosarele penale vorbesc.” 
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Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Haideți să respectăm persoana celui care nu e de față, că știu că puteți să o 
faceți!” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Dl. Primar, funcționarii care au venit de 13 ani goniți din Combinat ca niște 
”căpușe” pe Primărie, aduși de alți Primari veniți de prin America și de peste tot care ...” 
 

   Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Puteți să nu jigniți ?” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Care consiliază și au dat contracte, am avut Primari cu condamnări de 2-5 ani. 
Despre ce vorbim noi aici ? Unde au fost funcționarii ăștia de aici?” 
 

  Dnul. Jitian Simion:  
  ”Domnule Mititelu, vă rog să scurtați intervenția dumneavoastră, că mi-ați spus 
că aveți o intervenție de cinci minute .” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Foarte bine, ca să spun ce datorie are Mittal către Primăria Hunedoara, îmi 
spune că e secret fiscal.” 
   
  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Nu-i păcat să ne puneți întrebare și să nu ne dați voie să răspundem și să 
purtăm discuții așa despre persoane care nu sunt de față. Haideți să ne întrebați exact ce 
vreți.” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Uitați aici, de la  Registrul Comerțului, cincisprezece ani nu au declarat decât trei 
ani profit pe hârtie și in rest nu au plătit la Bugetul de Stat și aici nimic.” 
 

  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Verificăm!” 
    
  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Hunedoara nu își permite, să-l mângâie pe frunte așa ca ”Benny Hill pe micuțul 
chelios” pe marele Mittal, al patrulea  bogătan al lumii. Asta e.” 
 

  Dnul. Jitian Simion:  
  ”Numai puțin, vă rog dl. Mititelu!” 
 

Dnul. secretar Militon D ănu ț Lasl ău:   
  ”În urma celor  semnalate de dumneavoastră și pentru a clarifica situația, se va 
face o inspecție fiscală la cei de la Mittal, pentru a vedea dacă este adevărat sau nu cele 
relatate de dumneavoastră.” 
 

   
 



62 
 

Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Eu vreau să vă spun, ce este cu acel răspuns .Am cerut datoriile pe care le are 
sau taxele pe care ar fi trebuit să le plătească și mi s-a spus că se încalcă secretul fiscal. 
Extraordinar! ” 
 
  Dnul. secretar Militon D ănu ț Lasl ău:  
  ”Există un articol pe Codul Fiscal care într-adevăr prevede în ce condiții se pot 
da informații despre societăți și despre persoane. ” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Eu am făcut pe legea informațiilor de interes public și vă spun că dacă merg in 
Contencios, eu nu vreau cu acest Consiliu să merg, obțin datele de acolo de la Tribunal. Știți 
foarte bine, păi nu are rost să discutăm. Trec la subiectul numărul doi, Bazinul de înot. Mă 
bucur că domnul consilier Bădin a atins subiectul acesta pentru a nu pierde organizarea...” 
 

  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Cu Bădin sunteți prieten, cu noi, nu!” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Nu-i vorba de asta. Pentru bloc-starturile acelea, anul acesta dar spun că acolo 
este o problemă de structură. De ani de zile, eu nu am știut să înot până acum cinci ani de 
zile, spre rușinea mea ,dar conform legii 68/2000 în articolele 36 si 9 se spune clar și foarte 
clar, că autoritățile publice locale și o să vă trimit adresă completă cu măsurile pe care le 
propunem, sunt obligate să asigure spor de masă pentru tineri, spor de performanță pentru 
adolescenți și spor profilactic sau de recuperare pentru bătrâni. Numai eu am văzut câți 
oameni s-au recuperat, după accidente de mașină,după accidente vascular cerebrale, după fel 
și fel la bazinul de înot. Haideți, începând de anul viitor să facem niște lucruri ca lumea. La ora 
asta vă spun: 7 zile din lipsa personalului, vezi Doamne că nu poate fi completat cu câteva 
persoane acolo, șapte zile de Crăciun închis, când toată lumea a doua zi de Sărbători ar 
merge acolo, mai ales hunedorenii noștri care vin de Sărbători, de fapt 14 zile, 7 zile de fapt de 
Paști iar August până în 10 septembrie închis, când e căldura mai mare. Nu se poate, din lipsă 
de personal. Acum, Udrea Nelu va ieși la pensie. Pleacă cu 40 de zile înainte, dl. Primar, 
pentru că nu i s-au dat liberele. Nu se poate. Trebuie să mai punem câte o garderobieră în 
plus, câte un salvamar, câte un om fochist acolo, o dublura pentru dl. Colesniuc care are și 
baza sportivă și skateboard-ul, ca să fie lumea la serviciu. 
 
  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Deci am înțeles ,nu-și face treaba directorul de acolo.” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Eu n-am spus asta!” 
   
  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Eu așa am înțeles ! ” 
   
  Dnul. Jitian Simion:  
  ”Bun, și a treia problemă ” 
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Dnul. Mititelu Marin:  
  ”A treia problemă referitoare la deșeuri. V-am făcut o adresă când erați 
Viceprimar, fostului Primar, v-am făcut acum și vă mai spun. Ați cumpărat utilaje și m-am 
bucurat, față de fostul Primar care doar închiria utilaje. Pentru numele lui Dumnezeu, vă trimit 
din nou noua variantă referitoare la deșeuri. Știu că din păcate și vă spun din păcate...” 
 

  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”La ce deșeuri vă referiți ?” 
   
  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”La toate deșeurile, dar îndeosebi că am văzut că se vorbește aici la deșeurile 
mari. Să vă spun de ce. La deșeurile mari..” 
 
  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  

”Numai puțin, dezvoltați subiectul, cunoașteți strategia județeană? 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Haideți să vă spun..” 
 
  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Noi facem parte din A.D.I.!” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Dacă vă retrageți ilegal probabil plătiți o amendă.” 
   
  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Nu, nu dacă ne retragem din A.D.I., plătim vreo 9 mil Euro, ecologizarea și 
închiderea gropii de sus.” 
   
  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Eu zic să mai așteptați pentru că o să vedeți că se va desființa dar se poate 
obține cu bani puțini și asta înseamnă între 500.000 închiriere -1.000.000 cu participare și 
2.000.000 cumpărare, pe o nouă perioadă, cu perioadă de recuperare a investițiilor de patru 
ani de zile, sunt niște utilaje speciale care se ocupă de toate aceste lucruri pe care le vreți și 
îndeosebi de deșeurile mari. Adică din lemne, că nu toată lumea are lemn să dea la o firmă 
specializată, se iau jumătăți de scaune, se fac granule mici, molozul cu anumite paste se face 
o nouă formă de construcție. Vă trimit încă o dată întregului Consiliu Local, luați legătura cu 
firma. Nu sunt intermediar, nu sunt nimic. Și atunci mergem...” 
 

  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Nu faceți lobby pentru cineva anume, deci veniți doar cu ideea.” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Dacă făceam lobby, nu eram în trening acum.” 
 

   
Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  

  ”Veniți cu ideea, veniți cu ideea și documentele. ” 
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  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Vă trimit încă o dată. Astea au fost cele trei probleme.„ 
 

  Dnul. Jitian Simion:  
  ”Mulțumim, dl. Mititelu ! 
  
  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Veniți cu documentele, înregistrațile dincolo la Primărie și le supunem 
dezbaterii. Vreau să înțelegeți și dumneavoastră, dumneavoastră  sunteți un reprezentant din 
societatea civilă cum sunt foarte mulți din Hunedoara care și-ar dori să participe la discuții. Eu 
în calitate de Primar vorbesc cu oricine. Singurul lucru care ne deranjează dl. Mititelu, este 
faptul de a face acuzații la adresa cuiva care nu este de față, pentru că dacă faceți acuzații la 
adresa mea sau a dl. profesor, ați văzut imediat a existat un dialog și fiecare se lămurește, 
când omul nu-i de față, ce spune el când aude, ”președintele de ședință l-a lăsat pe dl. Mititelu 
să-l acuze, Primarul l-a lăsat să acuze”. Haideți să discutăm principial. Uite asta cu deșeurile, 
vreau în timp cât mai scurt să fie pe masa noastră și să ne uităm peste ea. Dacă putem să 
facem ceva pentru oraș, de aceea suntem aici, să facem. Vă mulțumesc încă o dată și aștept.” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”N-am dat nume, văd că facem uneori pe mimozele până îi ia DNA-ul din fața 
Spitalului sau din Primărie, văd că facem pe mimozele așa.” 
 

  Dnul. Primar Dan Bobou țanu:  
  ”Aștept documentele! 
 

  Dnul.  Jitian Simion  
  ” Mulțumesc dl. Mititelu !” 
 

  Dnul. Mititelu Marin:  
  ”Și eu vă mulțumesc ” 
 

 Dl. Jitian Simion:  
„Vă mulţumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de astăzi 

a Consiliului Local." 
 

 
 

 
 

 
PREŞEDINTE,                              SECRETAR,                                           ÎNTOCMIT, 

                                                Las lău Militon D ănu ț 
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ROMÂNIA  
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
ședin ţei Ordinare 

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 29.09.2017  
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor 
prezen ți). Proiect de hotărâre privind numirea unei persoane care să țină Registrul de 
evidență a datoriei publice locale  și Registrul de evidenţă a garanţiilor locale al Municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.336/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor 

prezen ți).  Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara  în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar, al Clubului 
Copiilor și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.337/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor 

prezen ți).  Proiect de hotărâre  privind aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice din 
cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Hunedoara si din serviciile publice 
fără personalitate juridica subordonate Consiliului Local al municipiului Hunedoara pentru anul 
2018. 

Hotărârea nr.338/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr. 354/319/23.11.2016, pentru teren în suprafaţă de 2 mp aflat în 
proprietatea Municipiului Hunedoara, situat în incinta Curţii Husarilor – Castelul Corvinilor, în 
vederea amplasării unui automat de băuturi şi produse alimentare. 

Hotărârea nr.339/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
  La punctul 5 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acceptarea donației propuse de către 
Moise Tiberiu Ioan având ca obiect terenul în suprafață de 1049 mp, înscris în CF nr. 61925, 
nr. cadastral 61925, situat în municipiul Hunedoara, strada Lătureni. 

Hotărârea nr.340/2017 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 6 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a 
unui teren în suprafaţă de 44 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. Pictor 
Nicolae Tonitza nr.1 colţ cu str. Spiru Haret, în vederea amenajării unei grădini. 

Hotărârea nr.341/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice 
pentru închirierea unor terenuri, în suprafață de 3 mp fiecare, înregistrate în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara, în vederea construirii şi amplasării de panouri publicitare cu 
dimensiunile de 3 x 4 mp. 

Hotărârea nr.342/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 
bunurilor rezultate din finalizarea investițiilor „Amenajare Teren de Sport Multifuncțional 
Minifotbal și Handbal” situate în strada Prutului nr.9 și strada Trandafirilor nr.7, către Școala 
Gimnazială nr.1 din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.343/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 9 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, B-dul. Dacia , nr.10, bl. B3, sc. B, ap.128. 

Hotărârea nr.344/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Ștrandului , nr. 2, bl. H, sc. B, et. 3, ap. 52. 

Hotărârea nr.345/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Pinilor , nr. 1, bl. 44, sc. B, et. 3, ap. 38. 

Hotărârea nr.346/2017 se aprob ă în unanimitate.  

La punctul 12 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbului de locuințe pentru 
tineri, destinate închirierii între titularii contractelor de închiriere nr.84/04.04.2008 și 
nr.100/04.04.2008, prelungite prin acte adiționale ulterioare. 

Hotărârea nr.347/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe de necesitate 
situată în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.348/2017 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 14 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe acordate cu 
chirie din fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara . 

 Hotărârea nr.349/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 

prezen ți). Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților instituției cu rețea sanitară 
proprie și al administrației publice locale în comisia de concurs/examen respectiv în comisia de 
soluționare a contestațiilor la concurs/examen, pentru ocuparea funcțiilor de Director Medical și 
Director de îngrijiri din cadrul comitetului director al Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.350/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 16 al ordinii de zi  (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna August 2017. 

Hotărârea nr.351/2017 întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, 
Borca-Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin 
Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen,  Jitian Simion) și 2 voturi 
”împotriv ă”(Vlad S ăndel, Giurgiu Radu Bogdan).  

 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului 
local al municipiului Hunedoara, pe anul 2017. 

Hotărârea nr.352/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se  adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a 
unui teren în suprafaţă de 400 mp, aparţinând Municipiul Hunedoara, situat în incinta 
Complexului Michael Klein, în vederea amplasării unui patinoar. 

Hotărârea nr.353/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 19 al ordinii de zi (se  adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind reorganizarea Muzeului Castelul 
Corvinilor Hunedoara, desființarea Muzeului de Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara și 
încorporarea acestuia în cadrul Muzeului Castelului Corvinilor Hunedoara - instituție cu 
personalitate juridică.   

Hotărârea nr.354/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării publicului şi a 
planului urbanistic de detaliu - Strămutare biserică cu hramul „Sf. Cuv. Paraschiva” din satul 
Baştea, com. Lăpugiu de Jos şi realizare împrejmuire, în localitatea Hunedoara, strada 
Mureşului f.n., judeţul Hunedoara. 
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Hotărârea nr.355/2017 întrune ște 19 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, 
Borca-Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Mureșan Vasile, Palc ău Ciprian, Ilea Sorin, B ădin Ion, F ărcaș Bianca Magdalena, Balo șin 
Nicolae, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen,  Jitian Simion) și 2 voturi 
”ab ținere”(Vlad S ăndel, Giurgiu Radu Bogdan).” 
 

 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 

prezen ți). Proiect de hotărâre privind aprobarea criteriilor de evaluare a performanțelor 
profesionale individuale pentru personalul cu funcții de conducere și cu funcții de execuție din 
cadrul Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

Hotărârea nr.356/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se  adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  transmiterii dreptului de 
concesiune  asupra terenului  în suprafaţă de 75 mp, proprietate privată a municipiului 
Hunedoara, situat în  Hunedoara B-dul. Dacia, nr. 14B, înscris în CF Hunedoara nr. 61255, nr. 
topo 2170/215/A, aferent spațiului comercial, către Scurtu Raul Florin și Scurtu Anca-Elena, 
actualii proprietari ai spaţiului comercial cumpărat de la S.C. Sara Abcom SRL Hunedoara. 

Hotărârea nr.357/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind abrogarea Hotărârii Consiliului Local nr. 142/2017 pentru 
aprobarea documentaţiei tehnico-economice, faza studiu de fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici, pentru obiectivul de investiţii  “Extinderea sistemului de iluminat public în 
Peștișu Mare pe DJ 687, până la limita administrativ teritorială cu Municipiul Deva, Municipiul 
Hunedoara”.  

Hotărârea nr.358/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
446/2015 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare strada Turnătorului, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările ulterioare. 

Hotărârea nr.359/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2017 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.360/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se  adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la 
contractul de concesiune nr.308/169/2016, având ca obiect concesionarea terenului în 
suprafață de 2585 mp aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara și în administrarea 
S.C. Parc Industrial S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr.361/2017 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 27 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
33/2016 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare strada 1 Decembrie 
1918, municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările ulterioare. 

Hotărârea nr.362/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
486/2015 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare strada Elisabeta 
Mărgineanu, municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările 
ulterioare. 

Hotărârea nr.363/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
488/2015 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare Piața Libertății, 
municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările ulterioare. 

Hotărârea nr.364/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile 
de cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Dezvoltare 
Locală,  pentru obiectul de investiții “Reabilitare strada 1 Decembrie 1918, municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara”. 

Hotărârea nr.365/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile 
de cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Dezvoltare 
Locală, pentru obiectivul de investiții “Reabilitare strada Elisabeta Mărgineanu, municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara”. 

Hotărârea nr.366/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 

func ție). Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile 
de cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Dezvoltare 
Locală, pentru obiectivul de investiții “Reabilitare Piața Libertății, municipiul Hunedoara, 
județul Hunedoara”. 

Hotărârea nr.367/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 33 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 

în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației tehnico-economice pentru 
obiectivul de investiţie „Branșamente apă în zona Valea Banilor, Pestișu Mare , localitate 
aparținătoare municipiului Hunedoara”. 

Hotărârea nr.368/2017 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 34 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului pentru numirile finale nr. 
67561/22.09.2017 al Comisiei de selecție desemnată prin Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 333/2017, convocarea Adunării Generale a Asociaților la 

Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA”  S.R.L. și acordarea unui 
mandat special împuternicitului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la 

Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA”  S.R.L.” 
Hotărârea nr.369/2017 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul  35 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ății consilierilor 

prezen ți). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.10.2017 – 30.11.2017. 

Hotărârea nr.370/2017 se aprob ă în unanimitate.  
 
 
 
 
 
  

 
 
 
 
 

SECRETAR, 

Lasl ău Militon D ănu ț 

 
 


